

Notulen Algemene Leden vergadering

S.D.V.N. Dance Fever

10 september 2024, Locatie: De Waagh, 18.30 uur

Aanwezigen (21)

Sharon Scheers (Voorzitter B24), Eliza Berendsen (Secretaris B24), Finn van der Velde (Penningmeester B24), Leoni Spee (Commissaris Dans B24), Lianne Tuinstra (Commissaris Intern B24), Ivar van den Akker, Hugo van Bree, Jarmo van Dam (Penningmeester B25), Linn Esselink, Lucas Habets, Dionique van Haren, Emilia Horn, Lotte van der Horst (Commissaris Intern B25), Thijs Ikink, Amber Kolk (Secretaris B25), Celine de Loos, Rianne Luinge (Voorzitter B25), Robin Mooijman (Commissaris Dans B25), Aline Nijland-Rijks, Gabi Rahimbaks, Suze van der Weijer.

Verlate binnenkomst

20.02 – Hugo van Bree

Machtigingen

Hugo van Bree machtigt Ivar van den Akker

Agenda

1. Opening
2. Vaststellen van de agenda
3. Mededelingen

Punt ter stemming

4. Vaststellen notulen d.d. 13 juni 2024

Punten ter informatie

5. Updates vanuit het bestuur
6. Afrekening OpCie
7. Afrekening algemeen gala
8. Afrekening stijldansgala
9. Afrekening BataCie

Punten ter stemming

10. Jaarverslag XXIVe bestuur
11. Financieel jaarverslag XXIVe bestuur

Punt ter bespreking

12. Speerpuntendocument XXVe bestuur

Punt ter stemming

13. Begroting XXVe bestuur

Decharge commissies en organen

Bestuurswissel

Punten ter stemming

14. Begroting LustrumCie 2024-2025
15. Raad van Advies 2024-2025
16. KasControlecommissie 2024-2025

Punten ter bespreking

17. W.V.T.T.K.
18. Rondvraag
19. Sluiting

1. Opening

- 1 *Sharon opent de vergadering om 18.32 uur.*
- 2 Sharon vraagt of er bezwaar is tegen het opnemen van de ALV.
- 3 *Niemand heeft bezwaar tegen het opnemen van de ALV.*
- 4 Sharon vraagt of er machtigingen zijn.
- 5 Sharon heet iedereen welkom en vertelt dat er drinken en snacks zijn die gepakt mogen worden. Ze verzoekt
- 6 iedereen vriendelijk om dit zo stil mogelijk te doen, zodat de ALV niet gestoord wordt.
- 7 Thijs vraagt of het niet slim is om met een tweede telefoon opname te maken van de ALV, zodat bij het
- 8 eventueel uitvallen van een telefoon geen informatie verloren gaat.
- 9 Finn zegt dat hij ook zal opnemen.
- 10 Sharon vertelt dat Hugo Ivar heeft gemachtigd.
- 11 Sharon vraagt of mensen niet door de ALV willen praten en hun hand op kunnen steken wanneer ze iets
- 12 willen zeggen, zodat de ALV zo vloeiend mogelijk verloopt.

13

14 2. Vaststellen van de agenda

- 15 *Sharon presenteert de agenda.*
- 16 Sharon vraagt of er nog vragen of opmerkingen zijn over de agenda.
- 17 Aline vraagt zich af of er gestemd moet worden over het speerpuntendocument.
- 18 Sharon vertelt dat er vorig jaar niet gestemd is over het speerpuntendocument.
- 19 *De agenda is vastgesteld.*

20

21 3. Mededelingen

- 22 Sharon vraagt of er mededelingen zijn.
- 23 Er zijn geen mededelingen

24

25 4. Vaststellen notulen d.d. 13 juni 2024

- 26 Sharon vraagt of er nog algemene of specifieke opmerkingen zijn op de notulen van 13 juni.
- 27 *Er zijn geen algemene of specifieke opmerkingen op de notulen.*

28 Sharon vraagt of er behoefte is aan stemming. *Er is geen behoefte aan stemming.*

29 Dan zijn de notulen van 13 juni 2024 per acclamatie vastgesteld.

30 **5. Updates vanuit het bestuur**

31 *Jan Massinkhal*

32 Leoni vertelt dat er niet heel veel nieuws is na de ALV van 13 juni. De Jan Massinkhal zal nog steeds in
33 september 2025 gesloopt worden. Leoni vertelt dat er contact is geweest met het sportcentrum, maar dat
34 het nieuwe bestuur de communicatie over de Jan Massinkhal vanaf nu zal overnemen.

35 *Docentenupdate*

36 Leoni vertelt dat er tijdens de vorige ALV nog geen showdance beginners docent was voor het jaar 2024-
37 2025. Nu is Leoni zelf de docent geworden. Dit is gegaan door middel van een sollicitatieproces, waarbij
38 Sharon en een onafhankelijk persoon in de sollicitatiecommissie zaten, zodat Leoni zichzelf niet kon
39 aannemen. Deze onafhankelijke persoon heeft de leiding gehad in het sollicitatieproces en heeft de doorslag
40 gegeven in de keuze.

41 *Hiphop wedstrijdteam*

42 Leoni vertelt dat het wedstrijdteam zelfstandig door wilde en dat er gekeken is of er eventueel toch met een
43 docent gewerkt kon worden. Uiteindelijk is nu officieel besloten dat ze het zelfstandig zullen gaan doen,
44 omdat het bestuur denkt dat dit beter is voor de motivatie van het team. Het team gaat dit doen door middel
45 van commissies, waarbij elke commissie verantwoordelijk is voor een ander deel van het team. Verder krijgt
46 het team een minimaal bedrag om bepaalde taken uit te kunnen besteden aan andere mensen. Zo komt er
47 tijdens de auditie een onafhankelijk persoon die de choreografie zal maken en gaat besluiten wie in het team
48 mag. Tijdens de auditie zal er ook een Dance Feverlid aanwezig zijn om te waarborgen dat de manier van
49 beslissen et cetera wel bij Dance Fever past.

50 Sharon vraagt of er nog vragen zijn.

51 Ivar vraagt in welke mate het team nu onafhankelijk is. Ivar vraagt of de docent tijdens de audities dus wel
52 vanuit Dance Fever betaald wordt.

53 Leoni vertelt dat er uitgerekend is hoeveel er normaal besteed zou worden aan een docent die het minimale
54 bedrag krijgt. Dat bedrag is bij elkaar opgeteld en dit is ook het bedrag dat het team krijgt. Het team heeft
55 daarnaast zelf een begroting gemaakt om te laten zien waar het geld heen gaat.

56 Sharon vraagt of er verder nog vragen zijn.

57 *Er zijn geen vragen vanuit de ALV.*

58 **6. Afrekening OpCie**

- 59 Sharon geeft het woord aan Robin, penningmeester van de OpCie.
- 60 Robin vertelt dat er een goede opkomst was bij het eindoptreden.
- 61 Robin vertelt dat er op de factuur van de schouwburg ineens meer voor drankjes gerekend werd. De OpCie
62 heeft het bedrag dat dus te veel gerekend was onder geluidsinstallatie geschaald, omdat hier nog het
63 grootste budget over was.
- 64 Sharon vraagt of er nog vragen of opmerkingen zijn.
- 65 Thijs geeft aan dat we volgend jaar in de schouwburg van Cuijk staan, dus dan eventueel wel subsidie
66 kunnen krijgen, ten opzichte van dit jaar.
- 67 Sharon vraagt of er verder nog opmerkingen zijn.
- 68 Ivar vertelt dat er geld over was bij de OpCie en vraagt aan Finn waar dat bedrag neergezet is in het
69 financieel jaarverslag.
- 70 Finn zegt dat dit als winst bij de commissie is blijven staan.

71 **7. Afrekening algemeen gala**

72 Sharon geeft het woord aan Finn.

73 Finn vertelt dat de commissie ervanuit was gegaan dat er een grotere opbrengst zou zijn door drankjes die
74 de leden halen, maar dit was niet het geval. Finn zegt dat het dus niet handig is om volgend jaar weer een
75 afspraak te maken, waarbij een minimaal aantal drankjes besteld moet worden.

76 Sharon vraagt of er nog vragen zijn.

77 Ivar vraagt waarom er een buffer staat en vraagt of deze gebruikt is.

78 Finn zegt dat er begroot was voor eventuele fouten.

79 Gabi vertelt dat een buffer eigenlijk een soort onvoorziene kost is en dat er als het goed is op de totale
80 begroting van Dance Fever een onvoorziene kost pot is, dus dat de commissie van volgend jaar in principe
81 geen buffer hoeft mee te rekenen en hierdoor iets meer geld heeft.

82 Gabi vertelt daarnaast dat de volgende keer beter voor de €300 die niet besteed is aan drankjes en waarvoor
83 we nu als Dance Fever moesten betalen aan De Hemel, drankjes kunnen halen voor de leden. Dan geef je het
84 bedrag namelijk alsnog aan De Hemel, maar hebben alle leden gratis drankjes.

85 Thijs geeft aan dat er volgend jaar ook goed gepromoot moet worden.

86

87 **8. Afrekening stildansgala**

88 Sharon geeft het woord aan Jarmo, voorzitter van de DansCie.

89 Jarmo vertelt dat de opkomst hoog was en dat er veel externen aanwezig waren. Jarmo vertelt dat er veel
90 positieve reacties waren. Verder wordt de locatie in Oss aangeraden voor de volgende jaren.

91 Jarmo vraagt of er opmerkingen zijn.

92 Aline vraagt of er een photobooth en een fotograaf aanwezig waren.

93 Jarmo vertelt dat dit het geval was.

94 Sharon vraagt of er nog vragen zijn.

95

96

97

98

99

100 9. Afrekening BataCie

101 Sharon geeft het woord aan Lucas en Finn.

102 Finn vertelt dat het mis ging. Dit kwam door een aantal zaken. Allereerst waren er weer weinig deelnemers.
103 Daarnaast zat op een gegeven moment alleen Lucas nog in de commissie. Finn is toen last minute
104 bijgesprongen. Hij had toen, ondanks een aantal waarschuwingen, niet in de gaten dat er kaartjes gekocht
105 moesten worden voor tentplekken. Daardoor is er nu in de zaal geslapen, wat ervoor gezorgd heeft dat de
106 prijs voor Dance Fever echt hoger uitviel. Finn vertelt dat het busje daarnaast dit jaar ook duurder was,
107 omdat ze laat waren met het regelen hiervan.

108 Sharon vraagt of er nog vragen of opmerkingen zijn.

109 Gabi vraagt of de inschrijfkosten teamgebonden zijn of niet.

110 Finn zegt dat deze teamgebonden zijn.

111 10. Jaarverslag XXIVe bestuur

112 Sharon vraagt of er algemene opmerkingen zijn. Sharon vertelt dat de spelling- en taalfouten aangepast
113 zullen worden.

114 Sharon vraagt of er specifieke opmerkingen zijn.

115 Sharon licht toe dat we gezamenlijk door het jaarverslag zullen lopen, dus dat er dan ook nog vragen gesteld
116 mogen worden.

117 Net als bij de notulen van het financieel halfjaarverslag zal onderstaand steeds eerst het deel van het
118 jaarverslag / financieel jaarverslag staan waar de opmerking over gaat en vervolgens de opmerking die over
119 het stuk gaat.

120 *Voorzitter 2.1: "Al met al kijk ik terug op een positief bestuursjaar."*

121 *Opmerking Selien Op den Kamp: "Wat zou je zelf zeggen dat je het meeste hebt geleerd van het afgelopen*
122 *jaar?"*

123 Sharon vertelt dat ze vooral heeft geleerd hoe ze zelfverzekerder moet zijn en het stellen van grenzen.

124 *Voorzitter 2.1: "Uiteindelijk heb ik hier enigszins mijn draai in gevonden en wist ik in de meeste gevallen wel*
125 *hoe ik iedereen afzonderlijk het beste kon aanspreken."*

126 *Opmerking Selien Op den Kamp: "Wat voor een advies/tips heb je voor je opvolger die je graag zelf had*
127 *gehad?"*

128 Sharon vertelt dat ze haar opvolger meegeeft om vooral goed te kijken hoe iedereen van het bestuur in
129 elkaar zit en wat ze zelf fijn vinden in de samenwerking met de voorzitten.

- 130 Voorzitter 2.1: "Ik had denk ik mensen taken meer moeten toewijzen en als dat niet ging soms moeten
131 accepteren dat dingen dan niet op tijd zouden gebeuren."
- 132 Opmerking Selien Op den Kamp: "Zou je hierdoor dan je rol als voorzitter anders invullen? Zou je je
133 tegenover je bestuur dan anders opstellen? Hoe precies zou je dit anders willen hebben gedaan?
134 Is het dan niet juist jouw rol om ervoor te zorgen dat het wel optijd gebeurt, maar niet door jou omdat
135 niemand anders het doet? Ik ben niet van mening dat 'accepteren dat het niet optijd gebeurt' de juiste les is
136 om hieruit te halen."
- 137 Sharon vertelt dat ze het deels eens is met de opmerking, maar geeft ook aan dat er bepaalde zaken zijn die
138 soms wel kunnen wachten. Al is het maar een paar uur.
- 139
- 140 Voorzitter 2.1: "Van de introductiecommissie ben ik daarnaast bestuursverantwoordelijke gebleven."
- 141 Opmerking Selien Op den Kamp: "Ik mis een beetje het 'dit heb ik ervan geleerd'/'zo had ik dit beter kunnen
142 aanpakken'."
- 143 Sharon vertelt dat ze tijdens de introductie zo veel mogelijk bereikbaar is geweest en dit naar haar idee ook
144 goed gedaan heeft. Sharon vertelt dat ze er misschien nog iets meer op had kunnen zitten door ook meer
145 aanwezig te zijn bij vergaderingen.
- 146
- 147 Sharon geeft het woord aan Eliza.
- 148
- 149 Secretaris 2.2: "Het was een prachtig bestuursjaar en ik ben heel blij dat ik met open armen verwelkomd
150 werd door deze lieve mensen. Ik had het voor geen goud willen missen en ben trots op alles wat we
151 neergezet hebben, maar ook op het feit dat we er samen zoveel plezier in hebben gehad. Dit is nu echt
152 terug te voelen in de vereniging."
- 153 Opmerking Anouk Lichtenberg: "Hoe bedoel je dit? en waarom denk je dit? heb je dit bijvoorbeeld van leden
154 gehoord? niet dat ik zou zeggen dat het niet zo is hoor, ik vraag me gewoon af waar dit vandaan komt."
- 155 Eliza vertelt dat het bestuur dit jaar veel positieve reacties heeft ontvangen en snel een nieuw bestuur
156 gevonden heeft dat net zo enthousiast is voor de vereniging als zij zelf zijn.
- 157
- 158 Secretaris 2.2: "Vaste taken"
- 159 Opmerking Anouk Lichtenberg: "Ik heb hier nog een vraag over, waarom zijn er geen conclusies van de
160 ALV gestuurd dit jaar? Deze horen normaal een week na de ALV opgestuurd te worden, maar ik meen ze dit
161 jaar niet te hebben gezien. Was dit een bewuste keus?"
- 162 Eliza vertelt dat ze niet wist dat dit eerdere jaren gedaan is en ze hier door het jaar heen ook niks over
163 gehoord heeft.
- 164 Thijs vertelt dat hij het wel een slim idee vindt voor volgend jaar, maar goed kan begrijpen dat Eliza dit niet
165 meegekregen heeft.

166

167 *Secretaris 2.2: "Ik heb door het jaar heen gemerkt dat meeschrijven tijdens de ALV's eigenlijk zonde van*
168 *mijn energie en concentratievermogen was."*

169 *Opmerking Anouk Lichtenberg: "Dit vind ik wel een heftig statement, ik vond zelf achteraf verwerken veel*
170 *meer tijd en energie kosten, notuleren tijdens de alv blijft het meest efficiënt, maar ik ben het ermee eens*
171 *dat het belangrijk is dat je wel je mening in kan brengen. In het verleden werd dit ook weleens gedaan door*
172 *vooraf je mening door te geven aan de voorzitter."*

173 Eliza vertelt dat ze dit anders ervaren heeft dan Anouk en dat dit prima is.

174 *Secretaris 2.2: "Ik zou aanraden om de inschrijvingen met zo min mogelijk mensen te doen,"*

175 *Opmerking Selien Op den Kamp: "Gaaf dit over specifiek de inschrijvingen van het begin van Januari of ook*
176 *september?"*

177 Eliza vertelt dat dit ook over september gaat. Komend weekend zullen de inschrijvingen met drie mensen
178 gedaan worden en kan er gekeken worden hoe dat ervaren wordt. Eliza vertelt dat Amber vervolgens kan
179 kijken hoe ze het in februari en volgend jaar aan wilt pakken.

180

181 *Secretaris 2.2: "Vervolgens heb ik een contract opgesteld en zal ik komend jaar de contactpersoon zijn met*
182 *de Wunderkammer als het aankomt op het regelen van borrels."*

183 *Opmerking Selien Op den Kamp: "Word je dan ook onderdeel van de BoCo? Is er een reden dat je deze*
184 *taak niet door geeft aan je opvolger in het komende bestuur?"*

185 Eliza vertelt dat dit geen secretaris taak was, maar dat dit iets was wat ze zelf op zich genomen heeft. Eliza
186 ligt toe dat de enige taak rondom dit contact voor nu zal zijn dat er in september doorgegeven wordt, door
187 het bestuur, wanneer ze borrels willen. Wanneer het bestuur en de nieuwe BoCo kennisgemaakt heeft met
188 Maarten van de Wunderkammer kan het contact wel overgedragen worden eventueel. Voor nu lijkt het Eliza
189 fijn dat het nieuwe bestuur niet nog een taak erbij krijgt.

190 Eliza vraagt of er nog vragen zijn.

191 Thijs vraagt of hij goed begrepen heeft dat er dan nu al borrels vastgezet worden voor het hele jaar.

192 Eliza vertelt dat dit het geval is, maar dat deze data door het jaar heen wel nog veranderd kunnen worden.
193 Zo zijn we op dit moment in ieder geval zeker dat we onze borrels op een fijne plek kunnen houden.

194

195 Sharon geeft het woord aan Finn.

196

197 *Penningmeester 2.3: "Met de kennis van nu zou ik vanaf het begin vaker met medebestuurleden samen*
198 *gezeten hebben. Er waren genoeg momenten waarop dit kon. Uiteindelijk is alles wel gedaan en heb ik veel*
199 *geleerd."*

- 200 *Hugo van Bree: "De KasCo heeft ook meerdere keren aangeboden samen te gaan zitten werken als*
201 *bestuursleden geen tijd hebben. Dat mis ik wel nog een beetje hier, en daar is dus ook geen gebruik van*
202 *gemaakt."*
- 203 Finn vertelt dat dit klopt en dat dit een goede optie was geweest.
204
- 205 *Penningmeester 2.3: "Dit jaar heeft Jumpsquare ons niet meer gesponsord,, omdat er niemand van Dance*
206 *Fever heen ging. De Rabo Clubsupport campagne was daarmee de enige sponsor. We blijven daar elk jaar*
207 *weer aan mee doen en blijven daarmee geld binnen halen."*
- 208 *Hugo van Bree: "Was dit aan het begin van het jaar of einde van het jaar. Want ik heb vanuit Dance Fever*
209 *hier niets over gezien of meegekregen dat dit een ding was."*
- 210 Finn vertelt dat dit een eerder jaar is geweest.
- 211 Ivar voegt toe dat Dance Fever een jaarcontract had met Jumpsquare, maar dat dat contact geleidelijk een
212 beetje doodgebloed is.
- 213 Thijs vertelt dat hij hier geen weet van had. Het is misschien handig om dit soort sponsordeals in de
214 toekomst wel duidelijk te promoten bij de leden.
- 215 Ivar vraagt of Raboclubsport al gesponsord is, aangezien dit al van start is gegaan en hier veel geld mee
216 verdient wordt.
- 217 Finn zegt dat dit inderdaad nog gepromoot moet worden.
218
- 219 *Penningmeester 2.3: "... De leden hebben pas na het eindoptreden hun ledenkleding op kunnen halen en*
220 *sommigen pas in de zomervakantie te horen gekregen dat er ledenkleding was. Dat was veel te laat en*
221 *onnodig."*
- 222 *Opmerking Hugo van Bree: "Waarom zijn er geen leden benaderd om hierbij te helpen?"*
- 223 Sharon vertelt dat je normaal gesproken in November ledenkleding wilt uitbrengen, maar dit was voor het
224 bestuur van dit jaar een hobbelige periode, waardoor ledenkleding niet de prioriteit had. Na de proeflessen
225 van februari is het plan toen doorgezet, zodat ook de nieuwe leden ledenkleding konden kopen. Sharon is
226 van mening dat het dus wel laat was, maar niet extreem laat. Het contact met DressMe verliep daarnaast
227 ook niet vlekkeloos, dus het was een samenkomst van omstandigheden.
- 228 Sharon voegt toe dat we dus wel in het proces zaten van ledenkleding regelen en daardoor niet per se leden
229 gevraagd hebben.
- 230 Linn vraagt of het altijd zo langzaam gaat bij DressMe en of het geen idee is om naar een nieuwe plek te gaan.
- 231 Sharon vertelt dat het inderdaad wel vaker zo langzaam gaat, maar dat er niet verder gekeken is naar een
232 ander bedrijf.
- 233 Gabi voegt toe dat Dance Fever eerst bij een andere partij zat, maar dat Dance Fever daarna naar DressMe is
234 gegaan, omdat zij gewoon echt het goedkoopste zijn. Ze voegt hieraan toe dat ze vernomen heeft dat
235 langsgaan beter werkt dan mailen, dus ze raad dit aan aan het volgende bestuur.

236

237

3. Terugblik speerpuntendocument: Duurzaamheid

238

Opmerking Anouk Lichtenberg: "Misschien ook hier wat noemen over de hoeveelheid kleding? Aangezien het ook uitgebreid wordt genoemd in het financieel jaarverslag"

239

240 Finn zegt dat hij dit wel kan toevoegen.

241

242

4.4 ALU: "Voor komend jaar is het aan te raden om als er een idee voor een datum is, die meteen te sturen.

243

Onze datum stond namelijk al even vast voordat we die stuurden, wat onnodig was."

244

Opmerking Anouk Lichtenberg: "ik denk toch dat het ook helpt om iets meer informatie over de activiteit te geven, dat zorgt er wel voor dat mensen beter kunnen plannen en voorbereiden."

245

246 Anouk licht toe dat het leuk is om het een verrassing te houden, maar iets meer informatie zou wel fijn zijn,
247 zodat mensen zich iets beter kunnen voorbereiden.

248

Thijs voegt toe dat de aanname is dat het uitje in Nijmegen is, dus als het uitje ergens anders is, is het handig
249 om wel meer informatie te geven.

250

251

7.14 KasCo: "In het tweede halfjaar duurde het veel te lang tot we een KasCo hadden en werkte het daarmee niet meer om kort voor de controle alles af te ronden, wat er samen met de opstapeling van eerdere dingen die net niet af waren gekomen en die tegen het einde van het jaar zeker wel moesten gebeuren, voor zorgde dat het werk toen ruim niet af kwam."

252

253

254

255

Opmerking Hugo van Bree: "Ik heb dit niet meegekregen en lees dit nu voor het eerst. Wanneer had er dan een KasCo extra moeten plaatsvinden?"

256

257 Finn vertelt dat het voor hem beter werkt om vaker KasCo meetings te hebben, maar dat dit inderdaad niet
258 gebeurd of verteld is, dus Finn begrijpt dat niet duidelijk was voor Hugo.

259

Ivar vertelt dat Hugo en Ivar een draaiboek aan het maken zijn, waarin alles over de KasCo komt te staan.

260

Hierin staat dat er het beste elke 2 maanden een KasCo meeting kan zijn.

261

Aline vertelt dat zo'n draaiboek er al is. *Ze kijkt naar Gabi.*

262

Gabi voegt toe dat ze geen idee heeft waar die is.

263

Rianne vertelt dat als je elke 2 maanden vergadert, je op 5 meetings komt en dit is niet veel meer dan er dit
264 jaar geweest zijn.

265

Finn vat samen dat het hem vooral gaat om regelmatige meetings en niet per se meer meetings.

266

267

Sharon vraagt of er nog vragen zijn. *Deze zijn er niet.*

268

Sharon vraagt of er naast de gegeven opmerkingen nog andere opmerkingen zijn op het jaarverslag.

269 Thijs vertelt dat hij vindt dat het bestuur veel reflectie heeft laten zien in het jaarverslag en in alle persoonlijke
270 stukken.

271 Sharon bedankt hem.

272

273 Sharon vertelt dat de stemming plaatsvindt na het bespreken van het financieel jaarverslag.

274

275 **11. Financieel jaarverslag XXIVe bestuur**

276 Sharon geeft het woord aan Finn.

277 Finn vertelt dat hij de opmerkingen langs gaat lopen.

278 Aline vraagt wat er gebeurd is met de voorraad van kleding etc.

279 Finn vertelt dat daar nu inderdaad €0 staat. Dit komt omdat een deel van de oude ledenkleding verkocht is
280 middels een open tikkie. Een ander deel is opgegeten door muizen.

281 Aline vertelt dat het kopje over de voorraad misschien van de balans kan.

282 Ivar vertelt dat hij ook tegen Jarmo gezegd heeft dat deze zaken weggehaald kunnen worden.

283

284 *2. Toelichting balans – Passiva: “Subsidie: Vanwege een voorspelde afgekeurde subsidie was er vorig jaar €1500*
285 *gereserveerd voor de OpCie van dit jaar.”*

286 *Opmerking Anouk Lichtenberg: “Hoe zit dat voor komend jaar? Is er iets gereserveerd?”*

287 Finn vertelt dat er wederom €1500 begroot is voor de OpCie.

288 Thijs vraagt wat we met dit geld gaan doen als we het over houden. Hij vraagt of het bestuur het optreden
289 dan toffer gaan maken of iets anders met het geld wilt doen.

290 Eliza vraagt hoe je het optreden toffer kunt maken.

291 Ivar vertelt dat er momenteel ongeveer €3000 gereserveerd staat voor de OpCie. Ivar stelt voor om dit jaar
292 eventueel een bus te regelen, aangezien het optreden in Cuijk is.

293 Rianne vraagt of de OpCie dit jaar gebruik gemaakt had van het geld dat gereserveerd stond.

294 Robin vertelt van niet.

295 Er is onduidelijkheid over wat er nu precies met de €1500 gebeurd is die over is van dit jaar.

296 Finn licht toe dat er vorig jaar €1500 in de commissie is gegaan, die is over gebleven en dus doorgeschoven
297 naar vorig jaar. Daarnaast had de commissie iets van €200 winst en die is als winst op de commissie blijven
298 staan.

- 299 Ivar verduidelijkt dat er visueel gezien dus niks veranderd is, maar dat in de administratie geschoven is.
- 300 Finn verduidelijkt nog meer dat er dus elk jaar €3000 voor de OpCie is, waarvan €1500 voor de zekerheid in
- 301 de balans staat, omdat dit nog steeds het geld is dat Dance Fever een paar jaar geleden gekregen heeft als
- 302 subsidie, maar wat dus niet gebruikt wordt.
- 303 Gabi heeft als suggestie voor het geld om bijvoorbeeld een beamer aan te schaffen of om juist het geld te
- 304 investeren in duurzamere kleding.
- 305
- 306 *3. Toelichting Resultatenrekening – 3.1 Post 1000 Opbrengsten: “De kosten hier bestaan uit vergoedingen voor*
- 307 *docenten die de workshop hebben gegeven en zaalhuur. De zaalhuur is verrekend in de facturen voor de*
- 308 *workshops, zodat het resultaat voor zaalhuur €0 is.”*
- 309 *Opmerking Hugo van Bree: “Ik vind het wel goed om hier te benoemen dat bijna alle betalingen van de*
- 310 *workshops tussen 10 juli en 31 juli hebben plaats gevonden. Dat is eigenlijk echt veel te laat.”*
- 311 Finn zegt dat hij er toen pas goed achteraangegaan is en dat dit inderdaad laat was.
- 312 Aline vraagt of dit ook voor de facturen was.
- 313 Finn zegt dat dit het geval was.
- 314
- 315 *3.2 Post 2000 Algemene verenigingskosten – Post 2300 Relatiekosten – 2303 Bedankjes: “We gaan kijken*
- 316 *of we nog iets met het resterende budget kunnen.”*
- 317 *Opmerking Hugo van Bree: “Ik neem aan dat dit op de ALV nog extra toelichting krijgt.”*
- 318 Finn vertelt dat hij het volgende bestuur wil meegeven om vaker in het jaar deze pot in de gaten te houden,
- 319 zodat hij goed gebruikt wordt, want het is zeker geen pot waar je op wilt besparen.
- 320 Aline zegt dat uit deze pot eventueel ook bedankjes betaald kunnen worden voor vrijwilligers en docenten
- 321 na het eindoptreden, zo hoeft het geld niet uit de commissie te komen.
- 322 Rianne vraagt waar deze pot met bedankjesgeld voor is als commissies inderdaad zelf ook geld opzij leggen
- 323 voor bedankjes.
- 324 Finn zegt dat dit is voor mensen die bijvoorbeeld de garderobe opruimen.
- 325 Ivar voegt toe dat ze in zijn jaar iemand die wegging bij het RSC en veel betekend had voor Dance Fever, een
- 326 bedankje gegeven hebben.
- 327
- 328 *3.2 Post 2000 Algemene verenigingskosten – Post 2300 Relatiekosten – 2306 Dansgroepenuitje: “is hoger*
- 329 *uitgevallen dan gepland, deels omdat vier dansgroepen naar de BBQ gingen als teamuitje. Voor volgend*
- 330 *jaar moet overwogen worden of we willen dat commissie-uitje of dansgroepen-uitje geld wordt besteed*
- 331 *aan Dance Fever activiteiten.”*

- 332 *Opmerking Gabi Rahimbaks: "In mijn ogen beter dit dan dat er geen uitje plaatsvindt. Weet ook niet of dit*
333 *gebruikelijk wordt, dit viel namelijk toevallig zo samen tijdens een laatste lesdag van het jaar."*
- 334 Finn vertelt dat hij dit erin heeft gezet, omdat Hugo aangegeven had dat het misschien raar is om zo te
335 schuiven met geld binnen de vereniging. Finn zegt dat hij hier verder geen sterke mening over heeft en vraagt
336 de ALV wat zij vinden.
- 337 Aline vraagt waarom je dit niet zou doen.
- 338 Thijs voegt toe dat het doel van het uitje is dat er groepsbinding ontstaat en dat gebeurt op deze manier, dus
339 dat is goed.
- 340
- 341 *3.2 Post 2000 Algemene verenigingskosten – Post 2300 Relatiekosten – 2309 Ideeënpotje: "Het bedrag dat staat*
342 *bij het resultaat van het ideeënpotje was voor de ETDS prepdag (€49,95) en een Dance Fever logo plaat om in*
343 *Tappers op te hangen (€59,97)."*
- 344 *Opmerking Hugo van Bree: "Wat gaat er met deze plaat gebeuren, nu we niet meer naar Tappers zullen*
345 *gaan volgend jaar?"*
- 346 Sharon vertelt dat ze geen idee heeft wat hiermee gaat gebeuren.
- 347 Eliza vraagt of hij er überhaupt al hing.
- 348 Niemand weet of hij er al hing.
- 349 Finn zegt dat hij misschien mee kan naar Bascafé.
- 350 Thijs wil hem in de toekomstige, eigen danszaal van Dance Fever hangen.
- 351
- 352 *3.2 Post 2000 Algemene verenigingskosten – Post 2400 Duurzaamheid: "We subsidieerden de gerecyclede*
353 *totebags die samen met ledenkleding verkocht werden. Het waren er 5, x €5 = €25. We hadden veel meer kunnen*
354 *pushen voor duurzame opties bij bijvoorbeeld commissies om het budget te gebruiken. Dat geven we ook mee aan*
355 *de penningmeester van volgend jaar, dat hij het duurzaamheidsbudget in de gaten houdt."*
- 356 *Opmerking Hugo van Bree: "In jullie speerpuntendocument staat een uitleg waar deze 250 euro voor*
357 *bedoeld is. Op deze manier zou ik niet echt zeggen dat het geld uit deze post besteed is aan het doel wat*
358 *jullie wilden. Daarom lijkt het me niet een heel eerlijk beeld om zo te weergeven dat je 250 euro aan*
359 *duurzaamheid hebt uitgegeven."*
- 360 *Opmerking Hugo van Bree: "Welke totebags zijn wanneer verkocht?"*
- 361 Finn geeft aan dat dit al besproken is.
- 362 Sharon vertelt dat het principe van de totebags was dat ze duurzaam waren en dat het bestuur ze met het
363 geld van dit potje goedkoper heeft kunnen maken.
- 364

365 3.3 Post 3000 Ledenkleding: *"Pasmodellen: we hadden geen pasmodellen. In plaats daarvan hebben we*
366 *foto's van de kledingstukken gebruikt. De reden was dat we al laat waren met de kleding opstarten en*
367 *daarom niet ook nog door het hele pasmodellenproces heen wilden en er genoeg andere verenigingen zijn*
368 *die het ook met foto's doen."*

369 Opmerking Gabi Rahimbaks: *"Werkt prima met foto's en een hoop minder gedoe!"*

370 Finn beaamt dit.

371

372 3.3 Post 3000 Ledenkleding: *"Bijdrage merchandise: we waren van plan om flink te investeren in*
373 *merchandise maar dat is er ingeschoten. We hebben alleen nieuwe stickers aangeschaft."*

374 Gabi zegt dat het geld ook altijd nog aan pennen uitgegeven kan worden.

375 Sharon zegt dat er mega veel pennen op kantoor liggen.

376 Gabi zegt dat we de pennen in de Jan Massinkhal moeten leggen, zodat mensen daarmee het
377 machtigingsformulier kunnen invullen.

378 Opmerking Hugo van Bree: *"Hierboven bij duurzaamheid noemen jullie dat er 5 totebags zijn aangeschaft.*
379 *Ik neem aan dat dit allemaal uit het duurzaamheidspotje is gegaan. Waarom is dit niet verder aan leden*
380 *gepromoot en verkocht?"*

381 Sharon vertelt dat deze promotie gelijk is gegaan met de andere promotie, maar dat dit eventueel een
382 volgende keer duidelijker had gekund.

383

384 3.4 Post 4000 Commissies: *"AcCo: De reden dat de AcCo er nu beter voor staat dan begroot, is omdat er*
385 *nog geen factuur van de BBQ binnen is. Ik verwacht niet dat die er nog komt."*

386 Opmerking Gabi Rahimbaks: *"Ik meen mij te herinneren dat deze voorheen altijd heel laat nog*
387 *binnenkwam... Dit is waarschijnlijk terug te vinden in de prehistorie van Conscribo."*

388 Finn zegt dat hij dit dus nog zal gaan aanpassen.

389

390 3.4 Post 4000 Commissies: *"BoCo: De BoCo heeft budget over. Meerdere van hun borrels bleken goedkoper*
391 *dan begroot. Er waren deels weinig mensen om gratis drankjes aan te geven."*

392 Opmerking Hugo van Bree: *"Is dit door het jaar heen ook met de BoCo besproken, en een ander*
393 *investeringsplan gemaakt om toch het budget te spenderen?" en "En het andere deel/delen?"*

394 Finn vertelt dat er nog iets meer geld gegaan is naar de cocktailborrel.

395 Lucas vertelt dat de BoCo gemerkt heeft dat Tappers niet goed werkte voor het trekken van mensen, dus er
396 is vooral gefocust op meer mensen krijgen en niet op meer geld uitgeven.

397

- 398 3.4 Post 4000 Commissies: "OpCie: De OpCie heeft het ontzettend goed gedaan door de schouwburg uit te
399 verkopen en heeft €161,80 winst gemaakt in plaats van de begrote €0."
- 400 Opmerking Hugo van Bree: "Dit is al jaren het geval. Is dit in de begroting dan verkeerd ingeschat?"
- 401 Finn zegt dat dit niet al jaren het geval is.
- 402
- 403 3.4 Post 4000 Commissies: "Commissie-uitje: Commissies kunnen door het jaar heen één of twee keer
404 herinnerd worden aan hun bestaande uitjesgeld, om te zorgen dat het geld in de toekomst op gaat.
405 Hoogtepunt was Lucas die als éénmansbatacie een drankje voor zichzelf heeft gehaald als commissie-
406 uitje."
- 407 Opmerking Hugo van Bree: "Dit lezende, neem ik aan dat het dit jaar niet gebeurd is. Dan zou ik dat
408 namelijk ook opschrijven."
- 409 Finn vertelt dat dit wel gebeurd is.
- 410 Sharon voegt toe dat er zeker ook commissies uitjes gedaan hebben en dat dit ook meerdere malen
411 aangegeven is.
- 412
- 413 3.4 Post 4000 Commissies: "Commissieshirts: Te weinig mensen hebben een gratis commissieshirt aangevraagd
414 om aan de €600 te komen."
- 415 Opmerking Hugo van Bree: "Ik heb meerdere actieve leden gesproken die niet wisten dat dit een optie was.
416 Weten jullie waar dat door kan komen? Denken jullie dat dat een verklaring hiervoor kan zijn?"
- 417 Lianne vertelt dat ze heel vaak in de commissiehoofden app gestuurd heeft dat er gratis shirts gekocht
418 kunnen worden en ze heeft ook meerdere reminders gestuurd.
- 419
- 420 3.5 Post 6000 Overige Danskosten – Post 6100 Wedstrijdelementen: "NSDW: Door miscommunicatie en latere
421 herstelbetalingen hebben we uiteindelijk €8,50 te weinig betaald voor het NSDW."
- 422 Opmerking Hugo van Bree: "Wordt dit nog uiteindelijk opgelost, of is het NSDW hiermee akkoord gegaan?"
- 423 Finn vertelt dat de commissie hiermee akkoord is gegaan.
- 424
- 425 3.5 Post 6000 Overige Danskosten – Post 6200 Kleding: "Kleding eindoptreden: Dit is erg hoog uitgevallen,
426 dat had niet mogen gebeuren, er had meer gestuurd moeten worden op garderobe gebruiken."
- 427 Opmerking Hugo van Bree: "Kun je aangeven waar dit fout is gegaan? Dan kunnen we daar als vereniging
428 van leren."
- 429 Finn zegt dat er eventueel iets meer gestuurd had kunnen worden op kleding gebruiken uit de kast.

- 430 Jarmo zegt dat hij de hoeveelheid die uitgegeven wordt niet eens problematisch vindt, maar vooral de
431 hoeveelheid kastruimte kritisch is.
- 432 Thijs voegt toe dat er vooral goed nagedacht moet worden over welke kleding we aanschaffen. Het kopen
433 van kleding is in principe niet problematisch.
- 434 Ivar zegt dat er zeker geld is voor kleding, maar dat Dance Fever op een gegeven moet gaan afbouwen in de
435 kosten die eraan gemaakt worden.
- 436 Gabi voegt toe dat het nu inderdaad een schuld is die Dance Fever naar zichzelf opbouwt, maar dit is alleen
437 administratief gezien zo. Dance Fever heeft het geld gewoon.
- 438
- 439 *3.7 Post 9000 Onvoorzien: "Wat over was van de reservering notaris (€155,87) is geboekt als onvoorziene inkomst."*
- 440 *Opmerking Hugo van Bree: "Ik dacht dat ik eerder had aangegeven dat de RU kan helpen in het dekken van*
441 *notaris kosten voor statutenwijzigingen. Is er contact opgenomen met RU hierover? (Of horen jullie dit nu*
442 *voor het eerst van mij?)"*
- 443 Sharon vertelt dat Hugo haar dit pas laat verteld heeft, dus dit kan meegenomen voor over 10 jaar, maar was
444 voor dit jaar niet op tijd.
- 445 *3.5 Post 6000 Overige Danskosten – Post 6200 Kleding: "Kleding demoteam: er is dit jaar Lipstick-kleding*
446 *ingekocht voor de komende jaren om het zo op goedkopere staffel te bestellen en later te bedrukken.*
447 *Omdat dit een meerjarenbeslissing is, is het aan de ALV van 10-9-2024 om dit goed te keuren."*
- 448 *Opmerking Gabi Rahimbaks: "Handig om hiertoe te lichten dat het hier niet om optredenkleiding, maar om*
449 *DF ledenkleiding gaat."*
- 450 *Opmerking Anouk Lichtenberg: "Dit klinkt wel een beetje als een omgekeerde volgorde, niet helemaal*
451 *handig, kan er toegelicht worden waarom dit zo is gegaan?"*
- 452 *Opmerking Hugo van Bree: "Ik neem aan dat het bestuur een positief stemadvies op deze beslissing geeft,*
453 *aangezien ze het hebben gedaan? Zou dit actief op de ALV bevestigd kunnen worden?"*
- 454 Leoni vertelt dat de conclusie die hier toen getrokken is, niet klopt.
- 455 Leoni voegt toe dat de prijs voor ledenkleiding elk jaar enorm steeg, waardoor besloten is om er een vast
456 bedrag van te maken.
- 457 Ivar vraagt hoeveel het gestegen is in de afgelopen jaren.
- 458 Eliza vertelt dat ze in haar jaar €25 voor een vest betaalde en de prijs inmiddels €40 voor een vest is.
- 459 Ivar zegt dat hij het bedrag als het goed is ook al vastgezet had in zijn jaar, maar dit is niet doorgekomen
460 blijkbaar.
- 461 Thijs zegt dat het goed is dan ook vast te stellen voor hoeveel jaar dit bedrag vast blijft staan, zodat er op een
462 bepaald moment ook een herziening kan zijn.
- 463

- 464 4. Conclusie: "Een gebrek aan subsidie omdat ik te laat was met aanvragen."
- 465 Opmerking Anouk Lichtenberg: "Weet het nieuwe bestuur wel goed wat de deadline is?"
- 466 Finn zegt dat het nieuwe bestuur dit weet.
- 467
- 468 4. Conclusie: "Kleding voor het demoteam, omdat wij als bestuur vinden dat het demoteam genoeg
- 469 verdient voor Dance Fever, dat ze vanaf nu Lipstick kleding gratis krijgen en we daarmee het geld voor
- 470 vooruitkopen van Lipstickkleding (voor een goedkopere staffel) niet terug zullen krijgen, mits de ALV
- 471 hiermee instemt op 10-9-2024."
- 472 Opmerking Anouk Lichtenberg: "ik weet niet meer precies hoe dit zit, maar ik dacht dat de opbrengsten van
- 473 demo's altijd gewoon naar het budget van lipstick zelf gingen? niet per se naar de rest van Dance Fever?"
- 474 Gabi zegt dat dit nooit zo geweest is.
- 475
- 476 Sharon vraagt of er nog vragen zijn.
- 477 Thijs zegt dat het voor de teamcaptains van stijldansen nog steeds niet duidelijk is of elk lid betaald heeft
- 478 voor het ETDS en NTDS.
- 479 Finn zegt dat het ETDS rond is.
- 480 Finn voegt toe dat er nog een lid is dat niet betaald heeft voor het NTDS. Daar zit een hele situatie omheen,
- 481 maar dit is netjes doorgegeven aan Jarmo.
- 482 Thijs zegt dat er daarnaast problemen waren rondom de betaling van het NTDS.
- 483 Finn zegt dat we nog geld terug gaan krijgen.
- 484
- 485 Sharon schorst de vergadering om 20.02.
- 486 Sharon heropent de vergadering om 20.07.
- 487
- 488 Sharon vertelt dat we nu eerst zullen gaan stemmen op het jaarverslag van het XXIVe bestuur.
- 489 Er zijn 3 opties: Voor, Tegen en Blanco. Ook kan je onthouden van stemming.
- 490 Blanco betekent dat je het wegens procedurele redenen niet eens bent met de stemming of geen keuze kan
- 491 maken op basis van de verstrekte informatie. Je vindt dus dat er geen besluit genomen mag worden.
- 492 Onthouding betekent dat je niet meedoet aan de stemming, bijvoorbeeld als je geen mening hebt over het
- 493 onderwerp.
- 494 Stemming: Het goedkeuren van het jaarverslag van het XXIVe bestuur met inachtneming van de wijzigingen.
- 495 Stemgerechtigden: 22

496 Voor 17

497 Tegen 0

498 Blanco 0

499 Onthouding 5

500 *Het jaarverslag van het XXIVe bestuur is per acclamatie goedgekeurd.*

501

502 Sharon geeft het woord aan de KasCo.

503 Ivar vertelt hoe de KasCo het jaar ervaren heeft.

504

505 Sharon vertelt dat we zullen gaan stemmen op het financieel jaarverslag van het 24^{ste} bestuur.

506 *Er zijn 3 opties: Voor, Tegen en Blanco. Ook kan je onthouden tijdens de stemming.*

507 *Blanco betekent dat je het wegens procedurele redenen niet eens bent met de stemming of geen keuze kan*
 508 *maken op basis van de verstrekte informatie. Je vindt dus dat er geen besluit genomen mag worden.*

509 *Onthouding betekent dat je niet meedoet aan de stemming, bijvoorbeeld als je geen mening hebt over het*
 510 *onderwerp.*

511 Stemming: Het goedkeuren van het financieel jaarverslag van het XXIVe bestuur met inachtneming van de
 512 wijzigingen.

513 Stemgerechtigden: 22

514 Voor 17

515 Tegen 0

516 Blanco 0

517 Onthouding 5

518 *Dan is het financieel jaarverslag van het XXIVe bestuur (met inachtneming van de wijzigingen) per*
 519 *acclamatie goedgekeurd.*

520 12. Speerpuntendocument XXVe bestuur

521 Sharon geeft het woord aan het 25^{ste} bestuur.

522 Rianne geeft aan dat we het speerpuntendocument per opmerking langs zullen lopen.

523 Rianne merkt op dat de term beleidsplan is gebruikt in plaats van speerpuntendocument. Het bestuur zal dit
524 aanpassen.

525 *Opmerking Selien Op den Kamp: "Soms kan er beter worden aangegeven waarom jullie iets willen doen."*

526 Rianne geeft aan dat dit een goed punt is en dat ze zich goed kan voorstellen dat leden graag willen weten
527 wat onze beweegredenen zijn.

528 *Opmerking Selien Op den Kamp: "De ledenkleding is vorig jaar behoorlijk misgegaan, maar ik zie hier niets
529 over terug in het speerpuntendocument."*

530 Rianne zegt dat het bestuur snel aan de slag gaat met de ledenkleding.

531 Thijs maakt de opmerking dat het speerpuntendocument vooral is bedoeld om aan te geven wat het nieuwe
532 bestuur anders gaat doen. Volgens Thijs hoeft dus niet alles op te worden geschreven in het
533 speerpuntendocument.

534 Robin geeft aan dat wij gaan proberen om de ledenkleding zo snel mogelijk te regelen.

535 Hugo geeft aan dat deze opmerking waarschijnlijk voortkomt uit het feit dat de ledenkleding de afgelopen
536 twee jaren niet goed is afgehandeld.

537 *1. Continuïteit – Internationalisering: "Alle communicatie richting de leden, zoals e-mails, Instagramcaptions
538 en de teksten op de website, zullen zowel in het Nederlands als in het Engels aangeboden blijven worden."*

539 *Opmerking Selien Op den Kamp: "Nog een puntje, halverwege het jaar (en aan het eind natuurlijk ook)
540 wordt er van jullie gevraagd te reflecteren op jullie beleid. Kijk even goed hier doorheen of het iets is waar
541 jullie denken in de toekomst op te kunnen reflecteren."*

542 Rianne geeft aan dat het bestuur hiernaar zal kijken.

543 *Opmerking Selien Op den Kamp: "Jullie zijn een lustrumjaar, hier zie ik niets over terug."*

544 Rianne vertelt dat het geen lustrumjaar is. Het lustrum zal in het najaar van 2025 plaatsvinden.

545 Hugo vraagt wat het bestuur van plan is met de voorbereidingen van het lustrum.

546 Amber geeft aan dat de lustrumcommissie alle activiteiten heeft verschoven naar het najaar van 2025. Ze
547 blijven het aankomende jaar wel actief om alles in goede banen te leiden.

548 *Opmerking Selien Op den Kamp: "Ik zie vooral terug wat jullie hetzelfde gaan doen, maar niet wat jullie
549 eigen ideeën zijn."*

550 Thijs geeft aan dat niet alle nieuwe ideeën in het speerpuntendocument opgegeven hoeven zijn.

551 Leoni vertelt dat het bestuur ook niet altijd met grote punten hoeft te komen. Soms is het voortzetten van
552 voorgaande jaren ook prima. Het gaat er uiteindelijk om dat je de vereniging draaiende houdt als bestuur. Ze
553 geeft aan dat het haar persoonlijke mening is, maar dat ze het bestuur aanraadt om dit punt niet te veel mee
554 te nemen.

555 Anouk geeft aan dat het bestuur alles heeft opgeschreven alsof ze het voor het eerst doen, terwijl dit niet zo
556 is. Ze geeft aan dat het vooral bij continuïteit het geval is.

557 Jarmo geeft aan dat het bestuur dit zal corrigeren.

558 *1. Continuïteit – Internationalisering: “Engels aangeboden blijven worden. Hiermee zorgen we ervoor dat*
559 *alle informatie makkelijk toegankelijk is voor alle leden, ook wanneer hun eerste taal niet Nederlands is. De*
560 *Algemene Ledenvergaderingen (ALV’s) en de stukken die op de ALV’s worden besproken, blijven in het*
561 *Nederlands.*

562 *Opmerking Selien Op den Kamp: “Momenteel werkt de website met een ‘translate’ knop, dit betekent dat*
563 *teksten er in het nederlands opgezet worden en automatisch worden vertaald. Willen jullie dit systeem*
564 *behouden of elke commissie verplichten om de tekst zowel in het engels als Nederlands aan te dragen*
565 *(aangezien de webcie niet vertalingen maakt)?”*

566 Rianne geeft aan dat het bestuur de aankomende week een gesprek heeft met de webcie waarin dit
567 besproken zal worden. Daarnaast vertelt ze dat we dit punt als bestuur zo simpel mogelijk willen houden.
568 Daarnaast gaan we bespreken hoe we de foto’s op de site ook in twee talen kunnen regelen.

569 Leoni geeft aan dat alles al in twee talen worden aangeleverd.

570 *1. Continuïteit – Bindend Advies: “We willen voorkomen dat leden in drukke groepen een plek bezet houden*
571 *terwijl ze ook al op een hoger niveau dansen.”*

572 *Opmerking Selien Op den Kamp: “Blijven jullie ook de regel dat als iemand het afgelopen jaar half-*
573 *gevorderd advies heeft gekregen en gedanst, deze het opvolgende jaar niet meer terug naar de beginners*
574 *mag ook hanteren?” en “Betekend dit dat lagere groepen in principe worden aangevuld tot vol met mensen*
575 *die zich voor een hogere en deze lagere groep hebben ingeschreven? Hoe pakken jullie dit aan bij de nieuwe*
576 *lichting halverwege het jaar, hebben die ook voorrang op de mensen die al in een hogere groep dansen?”*
577

578 Rianne geeft aan dat dit nu niet de regel is. Voor dit jaar behouden we de regel dat je wel teruggezet mag
579 worden naar een lagere groep. Het bestuur neemt dit punt mee in de evaluaties met de docenten.
580

581 Dionique geeft aan dat heel veel mensen het niet eens zijn met deze regel. Ze vraagt of bestuur 24 iets met
582 deze feedback heeft gedaan.
583

584 Leoni geeft aan dat deze regel vanuit de docenten komt en niet uit de leden. Op dit moment zijn er nog geen
585 klachten geweest vanuit de docenten.
586

587 Aline vraagt hoe het zit met de regeling hogere groep voor lagere groep. Ze geeft aan dat je een hoofdgroep
588 moet opgeven tijdens het inschrijven.
589

590 Rianne geeft aan dat dit juist is en dat het bestuur de verwoording zal aanpassen.
591

1. Continuïteit – Verlichtingsbeleid: “Wij zetten het verlichtingsbeleid van afgelopen jaren voort om op terug te vallen mocht dit nodig zijn. Dit betekent dat wij bij drukte of tegenvallers zullen vragen om ondersteuning van leden.”

Opmerking Hugo van Bree: “Wat is het verlichtingsbeleid? Waarvoor wordt het gebruikt?”

Thijs vertelt dat dit voortkomt uit het feit dat sommige taken worden opgepakt door de leden in plaats van het bestuur. Daarnaast vertelt Thijs dat er aan het begin van elk jaar wordt gekeken welke taken precies verdeeld worden.

Anouk vraagt of het duidelijker opgeschreven kan worden.

Thijs geeft aan dat dat handig zou zijn, zodat als er ooit weer een zeskoppig bestuur is, het meteen duidelijk is welke taken zij erbij kunnen oppakken.

1. Continuïteit – aanwezigheid leden: “Wanneer dit nog eens 2x gebeurt, zal er een laatste waarschuwing volgen. Als een lid 5x afwezig is zonder af te melden, dan volgt er een uitschrijving van de betreffende groep.”

Opmerking Selien Op den Kamp: “Wie gaat dit in de gaten houden? Docenten hebben hier meestal de tijd niet voor.”

Robin geeft aan dat het een van haar bestuurstaken wordt om bij te houden. De docenten controleren alleen wie er aanwezig zijn tijdens de les. Robin houdt bij wie te vaak afwezig zijn geweest.

1. Continuïteit – Aanwezigheid leden: “Ook behouden we de regel dat leden niet meer dan 3x per 2 maanden afwezig mogen zijn in aanloop naar de demoavond, wedstrijden en optredens. Hier willen wij meer op gaan controleren, zodat uiteindelijk alle leden van een dansgroep de choreografie goed kennen.”

Opmerking Selien Op den Kamp: “Is dit besproken met de docenten? Vinden ze dit allemaal zo belangrijk? Wat gebeurt er als een lid er meer dan 3 keer niet is in deze tijd?”

Leoni geeft aan dat ze dit besproken heeft met docenten. Het gaat voornamelijk om de podiumdansgroepen. Docenten hebben aangegeven dat ze last hebben van de afwezigheid. Leoni geeft aan dat het is nagevraagd bij de leden en dat zij ook hebben aangegeven het fijn te vinden als er wordt gehandhaafd op de aanwezigheid van leden.

Lotte geeft aan dat het bij de podiumdansen niet alleen om de choreografie gaat, maar ook om de opstellingen. Als mensen vaak niet aanwezig zijn, wordt het oefenen ook bemoeilijkt.

Hugo zegt dat hij zich dat goed kan voorstellen. Hij vraagt of je uit de groep wordt gezet als je te vaak afwezig bent.

Leoni legt uit dat niemand uit de vereniging kan worden gezet om deze reden, aangezien het niet in de statuten staat. Het bestuur kan wel iemand verzoeken om uit de groep te gaan. Er zal ook altijd een overleg plaatsvinden met het desbetreffende lid en de docent. Iemand zal er zeker niet zomaar zonde overleg uitgegooid worden.

639

640 Hugo merkt op dat er in de tekst staat dat je wel uitgeschreven kan worden.

641

642 Leoni geeft aan dat dit gebeurt wanneer iemand zich niet afmeldt. Met een afmelding, kan je niet zomaar
643 uitgeschreven worden.

644

645 *1. Continuïteit – Duurzaamheid: "Wij blijven commissies aansporen om activiteiten zo duurzaam mogelijk te
646 maken, denk aan inzetten op herbruikbare bekens en hergebruik van decoratie. Verder blijven we docenten
647 aansporen om kleding te gebruiken uit de garderobe. Vorig jaar is de garderobe overzichtelijker geworden.
648 Wij willen dit graag op orde houden."*

649

650 *Opmerking Hugo van Bree: "Op welke manier gaan jullie het geld wat begroot is uitgeven? Vorig jaar is er
651 250 euro begroot, maar geen geld uitgegeven aan de dingen die hier genoemd worden. Wat gaan jullie
652 hierin anders/extra doen?"*

653

654 Amber refereert terug naar de duurzaamheidsdiscussie tijdens de bespreking van het jaarverslag van bestuur
655 24. Hugo was niet bij deze discussie, dus er wordt een korte samenvatting gegeven. Jarmo geeft aan dat het
656 potje duurzaamheid constant is gebleven, omdat het bestuur wil pleiten voor duurzaamheid.

657

658 *Opmerking Hugo van Bree: "Dit wordt al jaren door besturen gedaan, toch zien we dat er elk jaar voor elke
659 dans nieuwe kleding wordt gekocht (kijk maar eens naar hoe overvol onze garderobe is). Zijn jullie van plan
660 om alleen maar aan te sporen of ook daadwerkelijk er iets mee te doen?"*

661

662 Rianne geeft aan dat we daadwerkelijk van plan zijn om docenten aan te sporen om minder kleding aan te
663 schaffen en om eerst te kijken wat er in de kast ligt. Daarnaast wil het bestuur inzetten op meer basics in
664 plaats van unieke outfits, die maar één keer worden gedragen.

665

666 Amelia vraagt of er een bestandje is met alle ledenkleding.

667

668 Gabi geeft aan dat alle kleding inderdaad in een bestand staat.

669

670 *Opmerking Selien Op den Kamp: "Gaaf iemand dit doen, worden jullie hier persoonlijk verantwoordelijk
671 voor?"*

672

673 Leoni geeft aan dat er afgelopen jaar twee leden waren die de garderobe in de gaten hielden.

674

675 Thijs zegt dat dit een goed iets is om in het verlichtingsbeleid te plaatsen.

676

677 *2. Verenigingsgevoel – Zichtbaarheid bestuur: "Om het verenigingsgevoel te versterken willen wij als
678 bestuur goed zichtbaar zijn volgend jaar. Na het voltooien van de inschrijvingen zal aan alle leden een
679 document worden toegestuurd waarin onder andere het bestuur wordt voorgesteld en wordt uitgelegd
680 wat je in een jaar bij Dance Fever kan verwachten. Dit zal vooral voor nieuwe leden nuttig zijn, om zo de
681 vereniging beter te leren kennen. Door onder andere in het document het bestuur voor te stellen, hopen wij
682 vanaf het
683 begin van het jaar al goed zichtbaar te zijn voor leden."*

684

685 *Opmerking Hugo van Bree: "Jullie hebben ook een kantoor, hoe zichtbaar zijn jullie hier? Kunnen leden dit*
 686 *kantoor vinden/jullie in het kantoor vinden? (Also, fiks dat het logo van DF ook erop komt te staan ipv alleen*
 687 *gigantisch Dorans, hiervoor kun je Jung mailen)"*

688
 689 *Opmerking Hugo van Bree: "Is het misschien een idee om (bijvoorbeeld een keer per week) een momentje*
 690 *op het kantoor te doen, dat leden kunnen komen chillen, kletsen, etc. (net zoals bij de ruimtes van*
 691 *studieverenigingen)? Dit kan ook je zichtbaarheid vergroten en het laagdrempeliger te maken om contact*
 692 *te zoeken met het bestuur."*

693
 694 Amber geeft aan dat het kantoor gedeeld wordt met twee andere verenigingen. Het bestuur zal eerst met
 695 hen in gesprek gaan om te kijken of het überhaupt mogelijk is om zoveel tijd op kantoor te besteden.

696
 697 Lianne geeft aan dat ze heeft gemaild naar Jung in de winter, maar dat er nog geen antwoord op is gekomen.

698
 699 Rianne geeft aan dat het bestuur hier achteraan zal gaan.

700
 701 Eliza geeft aan dat het kantoor eigenlijk te vies is om een ledenuurtje te houden.

702
 703 Leoni raadt aan dat het veel handiger is om bij de lessen te zijn, dan specifiek een uurtje op het kantoor te
 704 houden.

705
 706 Lianne zegt dat dit al een keer eerder is geprobeerd, maar niet heel lekker liep.

707
 708 Er komen meerdere opmerkingen over de ALV over het schoonmaken van het kantoor.

709
 710 Eliza geeft aan dat dit gedaan wordt door de universiteit, maar dat het niet heel goed gedaan wordt.

711
 712 Amber vertelt dat de schoonmakers zeggen dat ze het hebben schoongemaakt, maar dat ze dat helemaal
 713 niet doen.

714
 715 Hugo vertelt dat als het bestuur toch besluit om een ledenuurtje te doen, dat het hem leuk lijkt om spelletjes
 716 mee te nemen.

717
 718 Thijs geeft aan dat het hem leuk lijkt als het bestuur het probeert.

719
 720 Jarmo geeft aan dat het bestuur de focus toch heel erg zal liggen bij het aanwezig zijn bij de danslessen.

721
 722 *2. Verenigingsgevoel – Zichtbaarheid bestuur: "Bij elke dansstijl danst tenminste één van de bestuursleden.*
 723 *Bij sommige dansstijlen dansen de bestuursleden op verschillende niveaus. Op deze manier zijn wij als*
 724 *bestuur automatisch bij veel lessen aanwezig, waardoor wij veel leden direct kunnen bereiken en vice*
 725 *versa."*

726
 727 *Selien Op den Kamp: "Niet zo automatisch als je zou denken, let er wel op dat je dan ook naar zoveel*
 728 *mogelijk danslessen blijft gaan. (en dan ook lekker je bestuursshirt aanhebt met naam erop)."*

729
 730 Rianne geeft aan dat het bij ons zeker niet ontbreekt aan motivatie om naar de danslessen te gaan.

731

732 2. Verenigingsgevoel – Zichtbaarheid bestuur: “Wij streven ernaar om bij elke activiteit met minimaal twee
733 bestuursleden aanwezig te zijn. Daarnaast zullen er op de activiteiten van de koepels (NSSR, CODC) waar
734 Dance Fever bij aangesloten is ook altijd twee leden aanwezig zijn. Hiermee willen wij ook extern
735 zichtbaarder zijn in Nijmegen.
736

737 *Opmerking Hugo van Bree: “Dit geldt dus ook voor de dansavonden en het stijldansgala?”*
738

739 Rianne geeft aan dat dit ook zeker geldt voor de dansavonden en het stijldansgala.
740

741 Robin geeft aan dat het voor ons ook heel gezellig is om naar activiteiten te gaan.
742

743 *Opmerking Selien op den Kamp: “Minimaal 2 bestuur bij alle activiteiten van DF is heel leuk en mooi, maar*
744 *houd je er niet streng aan vast, je bent bestuur, soms heb je het er gewoon te druk voor. Bij alles van NSSR*
745 *en CODC zijn is niet zo nodig als je denkt, en dat zijn, vooral bij NSSR, soms VEEL activiteiten.”*
746

747 Amber geeft aan dat het zeker niet de bedoeling is om bij alles van de koepels aanwezig te zijn. Het gaat
748 vooral om de ALV's en belangrijke activiteiten. De activiteiten bij Dance Fever gaan voor op de activiteiten
749 van de koepels.
750

751 *Opmerking Hugo van Bree: “Ik denk niet dat dit bij gaat dragen aan extern zichtbaar zijn in Nijmegen. Het*
752 *enige waar dit voor helpt is bonding met andere sport- en cultuurverenigingen.”*
753

754 Amber merkt op dat CODC heel veel externe banden heeft met partners in de stad.
755

756 Rianne geeft aan dat het zeker ook extern is om met andere studentenverenigingen te netwerken,
757

758 2. Verenigingsgevoel – Werkethiek: “Zo willen wij vroeg in het dansjaar een welkomstborrel organiseren,
759 zodat leden elkaar en de vereniging kunnen leren kennen en hopelijk nieuwe commissieleden
760 geënthousiasmeerd kunnen worden. We willen snel daarna de commissies opstarten.”
761

762 Amber geeft aan dat de welkomstborrel puur een commissieborrel was. Dit jaar wil het bestuur ervoor
763 zorgen dat het ook een echte welkomstborrel is, ook als een lid niet in een commissie wil zijn ze van harte
764 welkom.
765

766 *Opmerking Hugo van Bree: “Denken jullie dat dit voldoende is om alle commissies te vullen? Omdat dit*
767 *volgens mij de afgelopen jaren niet gelukt is. Of hebben jullie eventueel nog andere manieren om actieve*
768 *leden te werven?”*
769

770 Lotte geeft aan dat het bestuur meerdere plannen heeft om mensen te werven. Tijdens de welkomstborrel
771 wil het bestuur proberen de meeste mensen te werven. Daarnaast is het plan om mensen via-via te bereiken
772 en om veel promo te delen.
773

774 Hugo zegt dat hij dit een goed plan vindt.
775

776 Amber vraagt of Hugo toevallig nog in een commissie wil.
777

778 *Opmerking Hugo van Bree: "Geef een deadline, wanneer wil je alle commissies opgestart hebben*
 779 *maximaal?"*

780
 781 Jarmo geeft aan dat het plan is om de commissies begin oktober al op te laten starten, wat eerder is dan
 782 voorgaande jaren.

783
 784 *2. Verenigingsgevoel – Binding dansgroepen: "Wij willen docenten aansporen om vroeg in het jaar het*
 785 *groepsuitje van de dansgroepen te promoten. Het viel ons op dat dit vooral op het eind van het jaar*
 786 *gedaan wordt. Door te vragen aan de docenten of ze dit zo snel mogelijk willen promoten en organiseren,*
 787 *kunnen leden elkaar aan het begin van het jaar beter leren kennen, wat de binding in dansgroepen*
 788 *bevordert."*

789
 790 *Opmerking Selien Op den Kamp: "Is het een mogelijkheid om als bestuur zelf hier actief te promoten en*
 791 *dansers te benaderen die dit zouden willen organiseren? (Bijvoorbeeld dat de Commissaris Dans na een*
 792 *maand een appje stuurt met 'Wie willen dit oppakken?'"*

793
 794 Rianne vertelt dat de kern hiervan ligt dat veel groepen pas in de laatste weken een groepsuitje plannen. Qua
 795 ledenbinding is dit erg zonde. Het bestuur wil hier dus zeker het voortouw in nemen om het groepsgevoel te
 796 supporten.

797
 798 *Opmerking Selien Op den Kamp: "Docenten zeggen 9 vd 10 keer dat ze geen zin/tijd hebben om dit te*
 799 *organiseren. Wat volgens mij het vaakst wordt gedaan, is dat de docenten aan 1 of 2 dansers de*
 800 *verantwoordelijkheid geven het te organiseren. Docenten moeten dan wel weten dat ze dit mogen vragen*
 801 *van dansers in de groep."*

802
 803 Lotte geeft aan dat de docent het alleen onder de aandacht hoeft te brengen, de docenten hoeven zelf niets
 804 te regelen.

805
 806 *Opmerking Selien Op den Kamp: "Hebben jullie niet toevallig ook het budget hiervoor omhoog gegoooid?*
 807 *Dat mag hier ook wel benoemd worden."*

808
 809 Jarmo geeft aan dat het budget omhoog is gegaan. Het bestuur hoopt dat meer mensen het uitje willen doen,
 810 waardoor er ook meer budget nodig is.

811
 812 *2. Verenigingsgevoel – Activiteiten: "Borrels – Er zullen veranderingen plaatsvinden met betrekking tot de*
 813 *maandelijke borrels. Er zullen twee soorten borrels plaatsvinden. Allereerst de uitgaansborrel, deze*
 814 *worden georganiseerd bij Bascafé. Daarnaast zullen er zitborrels zijn bij Cafe Wunderkammer. Deze*
 815 *variatie vergroot hopelijk het aantal leden dat naar de borrels komt."*

816
 817 *Opmerking Hugo van Bree: "De stamkroeg is niet langer Tappers, wat is onze nieuwe stamkroeg?"*

818
 819 Hugo vertelt dat hij hier vanmiddag achter is gekomen. De Wunderkammer (zitborrels) en het Bascafé
 820 (uitgaanscafé) zijn de nieuwe stamkroegen.

821
 822 Rianne vertelt dat we korting hebben op chocolademelk bij De Wunderkammer.

823

824 *Opmerking Selien Op den Kamp: "Voordeel van zitborrels in de ondergang is dat je leden gratis drank kunt*
 825 *aanbieden gezien het royale budget dat jullie begroot hebben."*

826 *Amber geeft aan dat het bestuur er niet op tegen is, maar dat de voorkeur ligt bij de stamkroegen.*

827

828 Thijs geeft aan dat we beter de ondergang kunnen gebruiken voor speciale evenementen. De stamkroegen
 829 hebben meer sfeer dan de TL-buizen van de ondergang.

830

831 *Opmerking Selien Op den Kamp: "Hebben we met deze café's een contract of is dit gewoon een keuze?*
 832 *Waarom is de keuze gemaakt om de 'zitborrels' bij de wonderkamer te doen en niet in de ondergang?"*

833

834 Rianne vertelt dat we met beide een contract hebben.

835

836 Sharon geeft aan dat Dance Fever geen verplichtingen heeft tegenover beide cafés.

837

838 *2. Verenigingsgevoel – Wintershow: "Het 24ste bestuur heeft ons aangeraden om dit toe te bedelen aan*
 839 *een commissie, omdat dit een extra last kan zijn in het takenpakket. Wij hebben besloten om dit jaar het*
 840 *nog zelf als bestuur te organiseren, omdat we erg enthousiast zijn en het graag zelf organiseren. Voor in de*
 841 *toekomst*

842 *willen we kijken of deze taak in het takenpakket van de OpCie past."*

843

844 *Opmerking Selien Op den Kamp: "Dit lijkt mij een heel slecht idee. Met terugblik op vorig jaar, was het*
 845 *duidelijk dat andere bestuurstaken hierdoor in de eerste maanden eronder gaan leiden. Als je zelf betrokken*
 846 *wil zijn bij dit organiseren is het misschien een idee om volgend jaar bij de OpCie te gaan dan of op zn*
 847 *minst een aantal leden te hebben die het voortouw trekken en dat de enthousiaste bestuursleden dan hulp*
 848 *zijn. De start van jullie jaar is al ongelofelijk druk, maak het niet jezelf nog lastiger."*

849

850 Rianne geeft aan dat alle bestuursleden ervaring hebben met het organiseren van evenementen. Daarnaast is
 851 het bestuur al voor de instemming begonnen met het organiseren van de wintershow. Op dit moment heeft
 852 het bestuur er veel vertrouwen in dat het uiteindelijk goed komt met de show.

853

854 *Opmerking Selien Op den Kamp: "Goed voorstel van commissie. Maar, zijn jullie van plan in dit jaar een*
 855 *commissie op te stellen die het volgend jaar organiseert na hun optreden (aangezien er zo weinig tijd is*
 856 *tussen start jaar en de wintershow)."*

857

858 Rianne geeft aan dat dit niet het plan is. Een deel van de taken zal bij de OpCie terecht komen vanaf volgend
 859 jaar.

860

861 Leoni geeft aan dat het organiseren bij bestuur 24 ook is gelukt.

862

863 Thijs geeft aan dat we niet kunnen verwachten van de OpCie dat ze nog een half jaar doorgaan na hun eigen
 864 eindoptreden.

865

866 Gabi geeft ook aan dat het eindoptreden het hoogtepunt is voor een OpCie. Daarnaast heeft de OpCie
 867 opeens weer te maken met nieuwe leden, dubbeldansers, etc. En dat een voortzetting niet logisch is.

868

869 *Opmerking Selien Op den Kamp: "Daarnaast, het vorige bestuur heeft mede door deze show, onvoldoende*
870 *kunnen doen voor de RAGweek. Als jullie het belangrijk vinden om geld op te halen voor het goede doel, is*
871 *er tijdens en rondom de RAGweek een perfecte gelegenheid daarvoor en is het gewoonweg niet netjes om*
872 *als vereniging daar niet aan mee te doen maar wel iets anders opeens zelf te bedenken."*

873 *Eliza geeft aan dat bestuur 24 wel degelijk heeft meegedaan aan de RAGWeek.*

874

875 Amber geeft aan dat dit niet logisch is, aangezien de RAGweek plaatsvindt in april en Serious Request
876 plaatsvond in december. Daarnaast is de wintershow ook een show voor een goed doel. Het bestuur zou er
877 ook voor kunnen kiezen om het goede doel van de RAGweek te kiezen als goede doel voor de wintershow.

878

879 *3. Actieve leden – Commissies – DansCie: "Zij organiseren workshops en activiteiten voor podiumdansers.*
880 *Voor de stijldansers zijn er elke maand vrijdansavonden, deze staan al gepland. We streven ernaar dat de*
881 *DansCie daarnaast om de maand een workshop voor podiumdansers organiseert. Beide*
882 *subgroepen organiseren samen de demoavond."*

883

884 *Opmerking Hugo van Bree: "Gaaf hier nog iets in veranderen, omdat er het afgelopen jaar op de*
885 *vrijdansavonden meer dan 800 winst is gemaakt? (Bijvoorbeeld een lager deelnemersbedrag)"*

886

887 Jarmo geeft aan dat de vrijdansavonden iets duurder worden. Ten eerste om de nieuwe structuur van de
888 DansCie te faciliteren. Ten tweede om de proceskosten die verbonden zitten aan de QR-transacties te
889 bekostigen.

890

891 *Opmerking Selien Op den Kamp: "Wat als jullie deze 8 leden niet kunnen vinden? Want 8 is echt super veel*
892 *commissieleden."*

893

894 Jarmo geeft aan dat het stijldansgedeelte al is gevuld.

895

896 Lotte vertelt dat er vanuit de podiumdansers veel enthousiasme is voor de DansCie.

897

898 Dionique geeft aan dat ze tijdens de introductie al heeft rondgevraagd en al ongeveer 5 mensen zijn die heel
899 graag workshops zouden geven.

900

901 *3. Actieve leden – Commissies – DansCie: "Wij willen ervoor zorgen dat onze penningmeester aanwezig is*
902 *bij het maken van de begrotingen van de DansCie, zodat we zekerheid hebben over de verdeling van het*
903 *geld over de subgroepen. Onze penningmeester heeft ervaring met de DansCie, waardoor hij weet wat de*
904 *valkuilen zijn. Als het werkt om de DansCie in twee subgroepen te verdelen dan kan dit*
905 *meegenomen worden in toekomstige jaren."*

906

907 *Opmerking Selien Op den Kamp: "Is het plan dan een 50/50 verdeling? Is dat een streven of een regel dan,*
908 *want de activiteiten die de afgelopen jaren werden gedaan voor stijldansers financieel matchen met de*
909 *workshops voor podiumdansers gaat lastig worden denk ik."*

910

911 Jarmo vertelt dat dit niet 50/50 is maar met inachtneming van het aantal leden aan zowel de stijldanskant als
912 de podiumdanskant.

913

914 3. Actieve leden – Commissies – BataCie: "Op advies van het 24^{ste} bestuur willen wij de BataCie opheffen.
915 Het blijkt elk jaar veel gedoe om Op advies van het 24ste bestuur willen wij de BataCie opheffen. Het blijkt
916 elk jaar veel gedoe om leden te vinden die het willen regelen en leden te vinden die willen lopen. Hierdoor
917 kost het Dance Fever veel geld en inspanning. Wij willen dit geld liever besteden aan andere commissies,
918 zoals de DansCie, waar extra budget prettig is in de nieuwe vorm.

919
920 Opmerking Selien Op den Kamp: "Dit geld kan eventueel ook uit de commissies gehaald worden die we al
921 jaren niet gevuld krijgen (denk publicatie etc). Waarom kiezen jullie er niet voor om op zn minst te peilen of
922 er mensen zijn die batacie willen organiseren? Vorig jaar is het eerste jaar dat dit misliep. Het kan ook aan
923 de commissie of de nieuwe samenwerking met wageningen of de lichte nieuwe leden hebben gelegen,
924 waarom kiezen jullie er meteen voor enige mogelijkheid niet te doen?"

925
926 Amber zegt dat er de afgelopen jaren niet genoeg deelnemers zijn geweest. Het lijkt het bestuur niet logisch
927 om een commissie aan te houden voor een evenement waar te weinig animo voor is.

928
929 Thijs geeft aan dat het niet de eerste keer is dat de Batavierenrace misging. Het gebeurt vaak dat mensen
930 halverwege het jaar plotseling stoppen met de commissie, omdat er te weinig aanmeldingen zijn, Daarnaast
931 moet je al heel vroeg een team kopen bij de Batavierenrace. Op dat moment heb je nog geen eens een
932 BataCie. Thijs zegt dat we het risico beter niet aankunnen gaan dit jaar.

933
934 3. Actieve leden – Commissie-uitjes: "Het budget voor commissie-uitjes was het afgelopen jaar 5 euro p.p.
935 Dit bedrag houden wij hetzelfde voor komend jaar."

936
937 Opmerking Hugo van Bree: "Er is 100 euro meer begroot dan vorig jaar is uitgegeven. Dan verwacht ik ook
938 dat jullie iets anders/extra's hiervoor gaan doen?" en "Waarom?"

939
940 Jarmo geeft aan dat de commissie-uitjes beter worden gepromoot in de hoop dat meer mensen gebruik
941 gaan maken van de commissie-uitjes.

942
943 3. Actieve leden – Welkomstborrel: "In het begin van het jaar is er een welkomstborrel waarbij wij leden
944 willen werven voor de commissies. Daarnaast willen wij halverwege het jaar nog een borrel organiseren
945 waarbij we ook leden die halverwege het jaar beginnen met dansen kunnen betrekken bij commissies."

946
947 Opmerking Hugo van Bree: "Bij deze post is veel meer begroot dan in het afgelopen jaar is uitgegeven. Ik
948 neem dus ook aan dat jullie hier wat meer gaan doen."

949
950 Jarmo vertelt dat er veel ideeën zijn om nieuwe leden te verwelkomen.

951
952 4. Communicatie – Socials: "Onze focus betreffende communicatie ligt vooral op het verbeteren van onze
953 externe presentatie. We willen op sociale media, met name Instagram, meer aandacht besteden aan dans.
954 Tot nu toe ligt de nadruk van onze Instagram voornamelijk op interne activiteiten. Door dit te veranderen,
955 hopen we een breder beeld te geven van wat Dance Fever is en potentiële nieuwe leden aan te
956 trekken. Veel nieuwe leden vinden ons via Instagram, en we willen ervoor zorgen dat ons profiel
957 een levendig en inspirerend beeld geeft van onze vereniging en onze activiteiten."

958

959 *Opmerking Hugo van Bree: "Ik hoop heel erg dat jullie juist ook veel gaan inzetten op interne presentatie.*
 960 *De opkomst op ALV's is erg laag, en het aantal actieve leden en bezoekers van activiteiten is ook niet op*
 961 *niveau wat we willen. Het lijkt me ontzettend belangrijk hier de energie in te steken, om te zorgen dat we*
 962 *buiten de danslessen dingen kunnen blijven aanbieden."*

963
 964 Rianne geeft aan dat ze hiermee eens is.
 965 Amber vertelt dat er heel veel nieuwe leden aanwezig zijn bij de proeflessen en dat het bestuur van plan is
 966 om deze mensen meteen enthousiast te maken om op die manier meer actieve leden te creeëren.

967
 968 *Opmerking Selien Op den Kamp: "Als de Instagram gebruikt gaat worden naar externen, hebben jullie er*
 969 *dan over nagedacht hoe de activiteiten/info naar interne leden gaat? Ik twijfel persoonlijk aan het hebben*
 970 *van 1 pagina voor zowel mensen van buitenaf te laten zien wat de vereniging is en alle informatie te geven*
 971 *voor tijden/inschrijven voor/locatie van activiteiten..."*

972
 973 Rianne geeft aan dat het niet haalbaar is voor het bestuur om twee verschillende accounts te creeëren.
 974

975 Thijs vertelt dat het leuk is als leden ook tijdens het NSDW en andere evenementen filmpjes/foto's kunnen
 976 insturen, zodat andere leden ook een goed beeld kunnen krijgen van dit soort evenementen.
 977

978 *4. Communicatie – Website: "We willen de website duidelijker en aantrekkelijker maken door de navigatie*
 979 *te verbeteren en de inhoud overzichtelijker te presenteren. Dit omvat het vereenvoudigen van het vinden*
 980 *van*

981 *informatie, het gemakkelijker maken van de inschrijving voor activiteiten, en bijvoorbeeld het*
 982 *makkelijker vindbaar maken van het kopje ALV documenten op de website voor snellere toegang.*
 983 *Zo hebben leden makkelijker toegang tot documenten van oude besturen."*
 984

985 *Opmerking Selien Op den Kamp: "Gaan jullie dit doen of de webcie?"*
 986

987 Jarmo zegt dat het bestuur dit samen met de WebCie gaan doen.
 988

989 *Opmerking Selien Op den Kamp: "Hebben leden hier dan behoefte aan?"*
 990

991 Jarmo zegt dat leden hier behoefte aan hebben. Het is niet alsof leden gaan klagen, omdat ze de documenten
 992 te makkelijk kunnen vinden.
 993
 994

995 **13. Begroting XXVe bestuur**

996 Sharon geeft het woord aan Jarmo van Dam.

997 Jarmo vertelt dat hij alleen de belangrijke delen en wijzigingen zal bespreken voor de doorstroom van de
 998 avond.

999 Jarmo vertelt dat de docentenvergoedingen lager uit zullen vallen, waardoor dit in het totaal omhoog zal
 1000 gaan.

1001 Jarmo vertelt dat we voor de demonstraties comfortabel op de €500 kunnen gaan zitten.

- 1002 Jarmo geeft aan dat de leselden zijn gebaseerd op vorig jaar.
- 1003 Jarmo vertelt dat er geschoven is in de docentbetalingen. Jarmo vertelt dat hij over het hoofd had gezien dat
- 1004 de docent van klassiek ballet spitzen elke week een halfuur extra betaald moet krijgen en niet per maand een
- 1005 halfuur. Hierdoor zijn deze kosten verviervoudigd.
- 1006 Daarnaast geeft Jarmo aan dat hij een interpretatiefout heeft gemaakt bij de docentbetalingen. Hierdoor zijn
- 1007 er in de aangepaste versie wat wijzigingen. In de totalen is het dus een klein beetje omhooggegaan.
- 1008 Het laatste is dat er een RSC-uur is, namelijk showdance gevorderd. Hierdoor zijn hier geen kosten meer
- 1009 voor, wat scheelt.
- 1010 Jarmo vertelt dat de DansCie anders ingedeeld is, waardoor zij nu meer geld krijgen. Dit geld komt van de
- 1011 BataCie die niet meer zal bestaan dit jaar.
- 1012 Het geld voor de Feverpot is niet meer begroot, aangezien dit in de afgelopen jaren niet meer gebruikt.
- 1013 Jarmo vertelt dat de taken van de PR-Cie overgenomen zullen worden door het bestuur.
- 1014 Jarmo vertelt dat het wedstrijdteam zelfstandig zal worden. Het geld dat ze normaal zouden krijgen voor een
- 1015 docent, kunnen ze nu gebruiken voor andere dingen, zoals het inschrijven voor wedstrijden.
- 1016 Jarmo geeft aan dat een fout is gemaakt bij de hiphop gevorderd docent qua vrijwilligersvergoeding. Hij geeft
- 1017 aan dit te gaan oplossen.
- 1018 Jarmo geeft aan dat het potje inschrijfgeld podiumdansen iets omhoog is gegaan.
- 1019 Jarmo vertelt dat het bestuur wil focussen op duurzame en herbruikbare kleding.
- 1020 Gabi geeft aan dat de kledingpost weg kan uit de begroting, aangezien deze altijd op 0 staat. Daarnaast
- 1021 vraagt ze zich af van welk potje het inschrijfgeld van Effekt afgaat.
- 1022 Jarmo geeft aan dat dit van het potje inschrijfgeld podiumdansen of vanuit hun eigen begroting kan.
- 1023 Hugo geeft aan dat hij het handiger vindt als er elk jaar inzichtelijk wordt aangegeven hoeveel geld er is
- 1024 uitgegeven aan kleding.
- 1025 Thijs geeft aan dat er elk jaar een post is voor het NTDS. Elke vereniging in Nederland heeft deze post. Thijs
- 1026 vraagt zich of nu het NTDS in Nijmegen is of Dance Fever daaraan wil bijdragen.
- 1027 Jarmo geeft aan dat dit niet is besproken. Hij geeft aan dat hij het zelf best gaaf zou vinden om bij te dragen
- 1028 aan het NTDS.
- 1029 Thijs geeft aan dat je het potje niet zelf gebruikt, maar dat je boven op het potje nog sponsort.
- 1030 Sharon vraagt of er behoefte is aan gesloten stemming? *Deze is er niet.*
- 1031 Sharon vertelt dat we gaan stemmen middels handopsteken.
- 1032 *Er zijn 3 opties: Voor, Tegen en Blanco. Ook kan je onthouden tijdens de stemming.*
- 1033 *Blanco betekent dat je het wegens procedurele redenen niet eens bent met de stemming of geen keuze kan*
- 1034 *maken op basis van de verstrekte informatie. Je vindt dus dat er geen besluit genomen mag worden.*

1035 *Onthouding betekent dat je niet meedoet aan de stemming, bijvoorbeeld als je geen mening hebt over het*
1036 *onderwerp.*

1037 Stemming: Begroting XXIVe bestuur

1038 Stemgerechtigden: 22

1039 Voor 17

1040 Tegen 0

1041 Blanco 0

1042 Onthouding 5

1043 *Dan is de begroting van het XXIVe bestuur met inachtneming van de wijzigingen goedgekeurd.*

1044 **14. Bestuurswissel en decharge commissies en organen**

1045 Sharon vertelt dat het bestuur de RvA heel erg fijn vond dit jaar en dechargeert de RvA van 2024-2025.

1046

1047 Finn bedankt de KasCo voor hun inzet dit jaar.

1048 Sharon dechargeert de KasCo van 2024-2025.

1049

1050 Sharon vertelt dat we dan over gaan tot de wissel.

1051 Sharon presenteert een mega leuke dia met allemaal foto's van het bestuur.

1052 Sharon bedankt het huidige bestuur.

1053

1054 Sharon dechargeert Lianne Tuinstra als Commissaris Intern van het XXIVe bestuur.

1055 Sharon chargeert Lotte van der Horst als Commissaris Intern van het XXVe bestuur.

1056

1057 Sharon dechargeer Leoni Spee als Commissaris Dans van het XXIVe bestuur.

1058 Sharon chargeert Robin Mooijman als Commissaris Dans van het XXVe bestuur.

1059

1060 Sharon dechargeert Finn van der Velde als Penningmeester van het XXIVe bestuur.

1061 Sharon chargeert Jarmo van Dam als Penningmeester van het XXVe bestuur.

1062

- 1063 Sharon dechargeert Eliza Berendsen als Secretaris van het XXIVe bestuur.
- 1064 Sharon chargeert Amber Kolk als Secretaris van het XXVe bestuur.
- 1065
- 1066 Sharon chargeert Rianne Luinge als Voorzitter van het XXVe bestuur.
- 1067 Rianne dechargeert Sharon Scheers als Voorzitter van het XXIVe bestuur.
- 1068
- 1069 Rianne schorst de vergadering om 21.48.
- 1070 Suze en Gabi verlaten de vergadering.

1071 **14. Raad van Advies 2024-2025**

1072 Rianne opent de vergadering om 22:14

1073 Rianne vraagt wie zich kandidaat stelt voor de Raad van Advies.

1074 Leoni, Sharon, Selien, Thijs en Ivar stellen zich kandidaat.

1075 Rianne vraagt de kandidaten een voor een om een korte toelichting te geven waarom ze in de RvA willen.

1076 Celine vertelt dat secretaris was in het 22e bestuur. Daarnaast was ze afgelopen halfjaar RvA en het lijkt haar
1077 heel leuk om dit het komende jaar te blijven doen. Ze geeft aan zo meer inspraak te hebben in de vereniging.
1078 Daarnaast vindt ze het een leuke ervaring om het bestuur te ondersteunen.

1079 Thijs geeft aan dat hij vorig jaar ook onderdeel van de RvA was, wat hem erg goed is bevallen. Hij vindt het
1080 leuk om het bestuur supporten en dit is hem vorig jaar goed bevallen. Ook kent hij het bestuur al, aangezien
1081 hij onderdeel was van de sollicitatiecommissie.

1082 Thijs maakt nog een opmerking over een zandkasteel.

1083 Sharon vertelt dat ze voorzitter was van het 24ste bestuur. Ze wil graag betrokken blijven bij de vereniging en
1084 vindt het leuk om te adviseren. Als voorzitter heeft ze van veel verschillende taken kunnen proeven. Ook
1085 vindt ze dat er leuke mensen in het 25ste bestuur zitten.

1086 Leoni vertelt dat ze commissaris dans was van het 24ste bestuur. Ze wil graag kennis doorgeven, zodat niet
1087 verloren gaat. De RvA lijkt haar een goede plaats om deze kennis te kunnen overdragen. Daarnaast wil ze
1088 ondersteunen bij de wintershow.

1089 Ivar geeft aan dat het de penningmeester was van het 23ste bestuur. Hij heeft meerdere commissies gedaan,
1090 Hij geeft aan dat hij de RvA niet goed heeft opgepakt vorig jaar. Hij wil het dit jaar wel goed doen met de
1091 kennis die hij de laatste jaren heeft opgedaan.

1092 Thijs vraagt waarom Ivar niet opnieuw de Kascontrolecommissie wil doen.

1093 Ivar geeft aan dat hij specifiek voor de RvA is gevraagd.

1094 Hugo vraagt of we een voorkeur hebben voor hoeveel mensen er in de RvA zitten.

1095 Eliza geeft aan dat vijf RvA leden tot conflicten kan leiden.

1096 Lianne geeft aan dat we beter eerst kunnen kijken naar of Ivar bijvoorbeeld niet beter in de
1097 Kascontrolecommissie kan

1098 Hugo geeft aan dat een RvA groter dan bestuur tot problemen kan leiden

1099 De agendapunten *Kascontrolecommissie* en *Raad van Advies* worden vanaf dit punt omgedraaid.

1100

1101 **15. KasControlecommissie 2024-2025**

1102 Rianne vraagt wie zich kandidaat stelt voor de KasControlecommissie.

- 1103 Jarek, Finn en Ivar willen zich kandidaat stellen voor de KasCo.
- 1104 Finn geeft aan dat hij penningmeester was van het 24ste bestuur. Hij wil Jarmo graag bijstaan. In november
- 1105 is hij in Zuid-Amerika, voor de rest van het jaar is hij gewoon beschikbaar.
- 1106 Hugo vraagt of hij weg is in de maand november of vanaf de maand november.
- 1107 Finn geeft aan dat hij alleen de maand november weg is.
- 1108 Thijs vraagt wat Finn denkt toe te voegen, aangezien hij dingen over zijn secuurheid heeft gehoord.
- 1109 Finn snapt Thijs zijn punt, maar meent de secuurheid wel te hebben, aangezien hij dit afgelopen jaar als
- 1110 penningmeester veel heeft meegemaakt en hierdoor veel nuttige kennis heeft opgedaan.
- 1111 Thijs vraagt hoe Finn tijd gaat maken voor de KasControlecommissie. Hij geeft aan dat je als
- 1112 kascontrolecommissielid echt het vangnet bent van de penningmeester.
- 1113 Finn geeft aan dat hij vorig jaar heel erg een ritme miste. Nu hij een 9-5 heeft, heeft hij juist een goed ritme.
- 1114 Jarmo leest de brief van Jarek voor.
- 1115 “Hoi DanceFever leden, Ik zou dit jaar graag lid worden van de kascontrolecommissie. Omdat ik door
- 1116 vakantie helaas niet aanwezig kan zijn bij deze ALV, hoop ik via deze brief een goed beeld te geven van wie ik
- 1117 ben. Mijn naam is Jarek van Dijk en ik ben inmiddels een jaar lid van DanceFever als beginner stijldansen en
- 1118 commissielid van de WebCie. Naast dansen houd ik me bezig met kickboksen, bordspellen en ga ik
- 1119 regelmatig mee met standhouders, recreanten of (flow)-artiesten op middeleeuwse evenementen en
- 1120 festivals. Bij die laatste hobby merk ik dat ik het altijd erg leuk vind om betrokken te zijn bij iets organiseren
- 1121 en zorgden dat het in goede banen verloopt. Vandaaruit heb ik dan ook de interesse gekregen om me dit jaar
- 1122 meer in te zetten voor deze vereniging door de KasCo. Ik denk dat deze commissie goed bij me past, omdat
- 1123 ik tijdens mijn bachelor penningmeester ben geweest bij de symposiumcommissie van VCMW Sigma (de
- 1124 studievereniging voor Moleculaire Levenswetenschappen en Scheikunde). Ik vond het destijds een leuke
- 1125 uitdaging om het budget in balans te houden en te controleren of de uitgaven klopten. Deze ervaring gaf me
- 1126 een goed beeld van wat er komt kijken bij het opstellen en beheren van een budget, zij het op kleinere
- 1127 schaal. Daarnaast heb ik geholpen bij de organisatie van de MW-trofee, een onderwijsprijs binnen het MW-
- 1128 cluster, en ben ik momenteel voorzitter van een kleine vriendengroep waarmee we recreatief deelnemen
- 1129 aan evenementen. Hoewel dit niet direct met de KasCo te maken heeft, denk ik dat de ervaring in
- 1130 samenwerken binnen een commissie erg nuttig kan zijn. Ik hoop dat deze achtergrond helpt in de beslissing
- 1131 en stemming. Lieve groet vanuit Madeira!”
- 1132 Eliza geeft aan te twijfelen over zich kandidaat stellen als Kascontrolecommissielid. Ze kan qua organisatie en
- 1133 orde veel bijdragen, maar wil niet alleen de commissie dragen. Ze wil meer bijspringen als het nodig is.
- 1134 Thijs geeft aan dat als we tenminste twee mensen vinden, het een goede toevoeging lijkt om Eliza als derde
- 1135 Kascontrolecommissielid te hebben.
- 1136 Aline geeft aan dat er wel over Eliza gestemd moet worden. Je moet echt lid zijn, bijspringen is geen optie.
- 1137 Eliza stelt zich kandidaat voor de KasControlecommissie.
- 1138 Eliza vertelt dat ze secretaris was van het 24ste bestuur. Ze heeft niet veel penningmeestervaardigheden,
- 1139 maar geeft aan wel gestructureerd en geordend te zijn. Mensen noemen haar weleens Gabi 2.0. Ze geeft aan
- 1140 goed te kunnen zorgen voor tijdige meetings.

- 1141 Hugo wordt erg enthousiast over de manier waarop Gabi haar declaraties indient.
- 1142 Thijs vindt dat het juist helpt als er iemand in de KasControlecommissie zit die geen penningmeester ervaring
- 1143 heeft. Hij geeft aan dat je dan juist meer vragen stelt en de penningmeester scherp houdt.
- 1144 Rianne vertelt dat we over gaan tot stemming. Aangezien het om personen gaat, wordt er gesloten gestemd.
- 1145 Er wordt per persoon gestemd.
- 1146 *Er zijn 3 opties: Voor, Tegen en Blanco. Ook kan je onthouden tijdens de stemming.*
- 1147 *Blanco betekent dat je het wegens procedurele redenen niet eens bent met de stemming of geen keuze kan*
- 1148 *maken op basis van de verstrekte informatie. Je vindt dus dat er geen besluit genomen mag worden.*
- 1149 *Onthouding betekent dat je niet meedoet aan de stemming, bijvoorbeeld als je geen mening hebt over het*
- 1150 *onderwerp.*
- 1151
- 1152 Stemming: Eliza als kandidaat voor de KasCo 2024-2025
- 1153 **Stemgerechtigden:**
- | | | |
|------|------------|----|
| 1154 | Voor | 16 |
| 1155 | Tegen | 1 |
| 1156 | Blanco | 0 |
| 1157 | Onthouding | 3 |
- 1158
- 1159 Stemming: Ivar als kandidaat voor de KasCo 2024-2025
- 1160 **Stemgerechtigden:**
- | | | |
|------|------------|----|
| 1161 | Voor | 19 |
| 1162 | Tegen | 0 |
| 1163 | Blanco | 0 |
| 1164 | Onthouding | 1 |
- 1165
- 1166 Stemming: Finn als kandidaat voor de KasCo 2024-2025

1167 **Stemgerechtigden:**

1168 **Voor** **11**

1169 **Tegen** **6**

1170 **Blanco** **1**

1171 **Onthouding** **2**

1172

1173 Stemming: Jarek als kandidaat voor de KasCo 2024-2025

1174 **Stemgerechtigden:**

1175 **Voor** **18**

1176 **Tegen** **1**

1177 **Blanco** **0**

1178 **Onthouding** **1**

1179

1180 Rianne schorst de vergadering om 22:46 voor overleg.

1181 Rianne opent de vergadering om 22:54.

1182

1183 Rianne geeft Finn het woord. Finn wil zijn kandidaatsschap voor de KasControlecommissie graag

1184 terugtrekken. Hij heeft aan om het meer als een noodoplossing te zien. Nu er genoeg mensen zijn, wil hij zich

1185 niet meer kandidaats stellen.

1186

1187 *Rianne chargeert Jarek, Ivar en Eliza als de kascontrolecommissie voor het dansjaar 2024-2025.*

1188

1189 **14. Raad van Advies 2024-2025 deel 2**

1190 Rianne vertelt dat we over gaan tot stemming. Aangezien het om personen gaat, wordt er gesloten gestemd.

1191 Er wordt per persoon gestemd.

1192 *Er zijn 3 opties: Voor, Tegen en Blanco. Ook kan je onthouden tijdens de stemming.*

1193 *Blanco betekent dat je het wegens procedurele redenen niet eens bent met de stemming of geen keuze kan*

1194 *maken op basis van de verstrekte informatie. Je vindt dus dat er geen besluit genomen mag worden.*

1195 *Onthouding betekent dat je niet meedoet aan de stemming, bijvoorbeeld als je geen mening hebt over het*

1196 *onderwerp.*

1197 Stemming: Leoni als kandidaat voor de RvA 2024-2025

1198 Stemgerechtigden:

1199 Voor 15

1200 Tegen 2

1201 Blanco 1

1202 Onthouding 2

1203

1204 Stemming: Sharon als kandidaat voor de RvA 2024-2025

1205 Stemgerechtigden:

1206 Voor 18

1207 Tegen 0

1208 Blanco 0

1209 Onthouding 2

1210

1211 Stemming: Celine als kandidaat voor de RvA 2024-2025

1212 Stemgerechtigden:

1213 Voor 14

1214 Tegen 1

1215 Blanco 0

1216 Onthouding 5

1217

1218 Stemming: Thijs als kandidaat voor de RvA 2024-2025

1219 Stemgerechtigden:

1220 Voor 18

1221 Tegen 0

1222 Blanco 0

1223 Onthouding 2

1224

1225 Stemming: Ivar als kandidaat voor de RvA 2024-2025

1226 Stemgerechtigden:

1227 Voor 15

1228 Tegen 2

1229 Blanco 0

1230 Onthouding 3

1231

1232 *Dan chargeer ik Celine, Sharon, Leoni en Thijs als raad van advies voor het dansjaar 2024-2025.*

1233

1234 **16. W.V.T.T.K**

1235 *Rianne geeft aan dat er niets is toegevoegd aan de W.V.T.T.K.*

1236

1237 **17. Rondvraag**

1238 *Rianne opent de rondvraag.*

1239 Dionique bedankt het oude bestuur en wenst het nieuwe bestuur, de kascontrolecommissie en de Raad van
1240 Advies succes. Ze wil specifiek Jarmo extra veel succes wensen.

1241 Lucas bedankt het oude bestuur voor de samenwerking in de commissies en wenst het nieuwe bestuur
1242 succes.

1243 Anouk wenst het nieuwe bestuur succes.

1244 Linn bedankt het oude bestuur en wenst het nieuwe bestuur succes.

1245 Hugo bedankt het oude bestuur en wenst het nieuwe bestuur succes. Daarnaast vertelt hij dat er morgen
1246 een OV-staking is.

1247 Thijs wenst het nieuwe bestuur succes en heeft zin om het bestuur van advies te voorzien. Hij bedankt het
1248 oude bestuur voor de goede samenwerking en dan als laatste: BIER?

1249 Aline geeft aan dat het oude bestuur erg trots mag zijn en wenst het nieuwe bestuur succes en plezier.

1250 Ivar bedankt het oude bestuur voor een mooi jaar en wenst het nieuwe bestuur succes.

1251 Celine bedankt het oude bestuur en wenst het nieuwe bestuur succes.

1252 Emilia bedankt het oude bestuur en wenst het nieuwe bestuur succes.

1253 Leoni bedankt iedereen voor het afgelopen jaar. Daarnaast gaat ze het erg missen. Ze is trots op het nieuwe
1254 bestuur en heeft zin om advies te geven.

1255 Eliza geeft aan dat ze iedereen wil bedanken en dat ze van iedereen houdt.

1256 Finn wil bestuur 24 bedanken, aangezien hij ze zeker meer is gaan waarderen door het jaar heen. Hij wenst
1257 het nieuwe bestuur veel plezier en succes toe en weet zeker dat het goed gaat komen.

1258 Lianne geeft aan dat ze het afgelopen jaar grenzen heeft verlegd, waar ze bestuur 24 voor wil bedanken. Ze is
1259 zelfs op nieuwe plekken geweest (Hiermee bedoelde ze de Achterhoek en Limburg...). Ze vertelt dat ze ervan
1260 heeft genoten en dat ze hoopt bestuur 24 nog vaak te zien. Ze heeft er zin in om het nieuwe bestuur bezig te
1261 zien.

1262 Sharon geeft aan dat ze haar verhaaltje al aardig heeft gedaan. Ze gaat het bestuur enorm missen. Normaal is
1263 ze niet snel emotioneel, maar ze geeft toe dat ze net wel een trillend lipje had. Ze wenst het nieuwe bestuur
1264 heel veel succes toe.

1265 Lotte geeft aan er erg veel zin in te hebben. Ze vindt dat het nieuwe bestuur goede voorbeelden heeft om op
1266 te volgen. Daarnaast heeft ze heel veel zin in het komende jaar.

1267 Robin sluit zich aan bij Lotte en wil het oude bestuur bedanken voor alles wat ze hebben gedaan.

1268 Jarmo bedankt het oude bestuur voor al hun inzet en gezelligheid.

1269 Amber bedankt het oude bestuur voor al hun inzet en kennis. Daarnaast bedankt ze de ALV en de
1270 sollicitatiecommissie voor het vertrouwen in het nieuwe bestuur.

1271 Rianne bedankt het oude bestuur. Ze vindt het 24ste bestuur toppers en bedankt voor het bestuursweekend.
1272 Ze heeft zin om de uitdaging aan te gaan. Daarnaast vermeldt ze dat ze op de wissel ALV van bestuur 25 erg
1273 hard gaat huilen.

1274

1275 18. Sluiting

1276 Rianne bedankt iedereen voor zijn aanwezigheid bij de ALV.

1277 Rianne sluit de vergadering om 23.05.